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Z á p i s n i c a 

 

zo XVII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

24.06.2021 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň prajem vážené poslankyne, vážení poslanci. Dovoľte, aby som 

vás privítal na XVII. Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto. Poprosím, aby ste 

sa prezentovali. Z dnešného rokovania sa nám ospravedlnili poslanci pán poslanec Hanesz, pán 

poslanec Havasi a pani poslankyňa Torkošová. Nakoľko je prítomných 9 poslancov, konštatujem, že 

je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Teraz 

si zvolíme návrhovú komisiu, ktorej úlohou bude predniesť navrhované uznesenia z dnešného 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Poprosím návrhy.  

 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím návrhy. Nech sa páči, pán 

poslanec Kočiš.  

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Navrhujem pána poslanca Djordjeviča. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. A ešte poprosím ďalší návrh. Nech sa páči, pani poslankyňa 

Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Navrhujem pani poslankyňu Faťolovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže poprosím hlasujme o predloženom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Oznamujem vám, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pani poslankyňa Faťolová a pán poslanec Djordjevič.. Poprosím, aby ste zaujali miesta na 

to určené.  

 

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Konečného a pani 

poslankyňu Hulmečíkovú.  

- - - 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz dovoľte, vážené poslankyne, vážení poslanci, aby sme pristúpili 

k schvaľovaniu programu, ktorý bol zverejnený v zmysle platných predpisov. Takže najprv 
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hlasujeme o bodoch zverejneného programu. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na 

uznesenie.  

  

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje zverejnený program XVII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže oznamujem, že program bol schválený. Pod ďalším bodom máme 

vypustenie alebo zmenu  poradia bodov. Takže poprosím poslancov na prednesenie návrhov na 

vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, pokračujeme doplňujúcim 

bodmi. Teraz nech sa páči, kto má doplňujúce body do programu rokovania. Prosím poslancov 

o predloženie. Takže žiadne doplňujúce body. Tým pádom, vážené poslankyne, vážení poslanci, milí 

hostia, dovoľte, aby sme prešli k bodu č. 1.  

 

- - - 

 

Bod č. 1 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 1.4.2021 do 15.5.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Na úvod, dovoľte, aby som dal priestor zástupcovi Mestskej  polície. Nech 

sa páči. Keďže pán Trocha asi nemohol prísť, takže poprosím pána zástupcu, aby sa nám predstavil 

a krátko zreferoval správu. 

 

p. Dudra, zástupca veliteľa MsP Košice Stanica Stred: Dobrý deň. Ďakujem veľmi pekne za slovo, 

pán starosta. Pán veliteľ sa ospravedlňuje. Som tu v jeho zastúpení. Som novým zástupcom veliteľa 

na Stanici Stred. Volám sa Jozef Dudra. Čo sa týka správy, správa bola zaslaná mailom, myslím, do 

zastupiteľstva. Prípadne, ak by boli nejaké pripomienky, nejaké návrhy, námietky, tak samozrejme čo 

viem, odpoviem. A čo nie, tak potom by sme tlmočili veliteľovi a písomne odpovedali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči, otváram diskusiu. Pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Dobrý deň. Ja by som sa vás chcel opýtať, že či sa môžeme porozprávať aj 

o bezpečnostnej akcii, ktorá prebieha momentálne na Hlavnej ulici. Zorganizovala to mestská polícia 

údajne v spolupráci s krajským riaditeľstvom policajného zboru a ide o rozmiestnenie kvetináčov po 

Hlavnej ulici a v prístupových bodoch na Hlavnú ulicu. Viete o tejto problematike, alebo či sa vás 

môžem pýtať ďalej?   

 

p. Dudra, zástupca veliteľa MsP Košice Stanica Stred: Môžem odpovedať?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. 

 

p. Dudra, zástupca veliteľa MsP Košice Stanica Stred: Môžem zareagovať. Od 28.06. do 10.07. každý 

deň v čase 7.30 do 11.00 bude preventívno-bezpečnostná akcia so zameraním na kontrolu, resp. 

dodržiavanie zásobovania a tých vjazdov do pešej zóny. Je to v spolupráci s policajným zborom 

Obvodného oddelenia Staré Mesto. Z dopravnej polície tam budú. A čo sa týka mestskej  polície, tam 

budú aj hliadky z iných staníc. Rozmiestnenie tých kvetináčov, to bolo na pokyn mesta a je to viac 
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menej tá príprava na tú akciu. Takže tie kvetináče boli rozmiestnené na všetky možné vjazdy do pešej 

zóny s tým, že ešte tam majú byť doplnené dopravné značenia „Slepá ulica“ pri tých návestiach, pri 

tých vjazdoch, lebo sú umiestnené na úrovni Hlavnej ulice.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Dobre. Tak, lebo chcel by som sa spýtať na jeden konkrétny bytový dom. 

Jedná sa o Andrássyho palác. Je to Hlavná 81, ktorý je prechodový dvor. Týchto prechodových 

dvorov je celkovo na Hlavnej ulici 10. Avšak len pre tento jediný prechodový dvor bol zložený 

kvetináč a bráni vstupu vlastne do tohto dvora. Zároveň, keď si kliknete napríklad na list vlastníctva, 

alebo tak, tak tam máte napísané, že na tom pozemku je právo prechodu a prejazdu. Čo je teraz vlastne 

znemožnené mestom obyvateľom, lebo tam dali kvetináč. Zároveň na tejto stavbe momentálne 

prebieha rekonštrukcia vonkajšej fasády. Je to stavba, ktorú si myslí, že na každej fotke Košíc sa 

nachádza Andrássyho palác pomaly. A napriek tomu v podstate budeme teraz možno musieť aj vracať 

peniaze z EÚ fondov, ktoré máme pridelené na túto rekonštrukciu, lebo v ďalšej fáze sa treba s touto 

rekonštrukciou posunúť dovnútra a rekonštruovať dvor, na čo bude treba plošinu a ďalšie veci, ktoré 

sa tam nedostanú. Plus, žije tam, celkove je tam 34 bytov. Z toho takých 15 bytov, by som povedal, 

sú starší ľudia. Teraz sú horúčavy, hocikomu môže prísť zle a bude treba sanitku. A sanitka sa 

nedostane do dvora. A ešte možno na záver by som dodal ako takú čerešničku, že keď ste to 

vymýšľali, tak niekde na meste niekto urobil chybu, lebo porušuje sa tým aj VZN č. 98, ktoré hovorí, 

že ak je vchod z Hlavnej ulice na miesto pozemku, tak je oprávnený ten majiteľ toho pozemku, alebo 

kto tam býva, sa dostať cez Hlavnú bez časového obmedzenia. Ďakujem. 

 

p. Dudra, zástupca veliteľa MsP Košice Stanica Stred: Na niektoré otázky sa vám pokúsim 

odpovedať. Tie prechodové dvory. My sme dávali len tie kvetináče, čo sme mali poznatky, že 

z ktorých dvorov vychádzajú vozidlá na Hlavnú ulicu. Takže v tých prechodových, čo sú tie bočné, 

jedine tá 81 je taká, kde tá frekvencia tých vozidiel je väčšia. Čo sa týka tých vzťahov, list vlastníctva. 

Čo mám informáciu z mesta, my sme dostali z mesta pokyn. Na základe toho správa mestskej zelene 

viac menej rozmiestnila tie kvetináče s tým, že vraj čo som mal informácie ja, tak ten dvor je 

výjazdom aj na tú Kováčsku 47, myslím. Čo sa týka tých vzťahov tam, tie listy vlastníctva a tak. 

Pokiaľ ja mám vedomosť, tam je väčšinový vlastník mesto. Ten zadný dvor je čisto mesto. Takže viac 

informácii k tomu ja nemám. Keď je potreba, keď hodíte nejakú písomnú požiadavku, tak potom 

dáme aj tú písomnú odpoveď.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Reagujem faktickou poznámkou 

samozrejme na kolegu. Keďže už som bol s problematikou oboznámený a dnes na tvare miesta som 

urobil fotodokumentáciu, ktorú som tlmočil primátorovi mesta Košice, ktorý sa samozrejme priznal, 

že je to jeho aktivita. Čiže zbytočne tu budeme tápať a hľadať akéhosi vinníka. Zrejme nemal ani 

vedomosť, že VZN, ktoré ste pán kolega odcitoval, je platné a aká je vlastne ochrana obyvateľov, 

ktorí stáročia žijú pred tým ako bol nejaký Poláček primátorom tohto mesta, ktorí žijú na Hlavnej. 

A môj osobný názor, že keď tam môžu chodiť vozidlá pohotovostnej motorizovanej jednotky aj po 

polnoci, tak prečo by staromešťan, ktorý ide z nákupu večerného, nemohol raz denne zaparkovať. 

Samozrejme, keď sa bavíme o konkrétne o tomto dvore, tak vjazd na Kováčsku je o 15 až 20 cm. 

Vidím, že mojich kolegov to nezaujíma, však ako oni tu ani nežijú v podstate niektorí a nevlastnia 

nehnuteľnosti. Ale z Kováčskej je problematicky vjazd, čo sa týka väčších vozidiel. Tak len toľko 

k tomu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 
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p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne za slovo. Chcem apelovať a nadviazať na pána 

Priestera. Tak isto chcem apelovať na mestskú políciu. Jedná sa o ulicu Zvonárska, na ktorú, vlastne 

už to bolo predmetom posledného zastupiteľstva, vchádzajú vozidlá kuriérov, Bistro, atď., všetky tie 

kuriérske spoločnosti. Tam, zdá sa, mestskú políciu netrápi tá situácia, nakoľko už asi štvrtý krát bola 

tá interpelácia o tom, aby priestor okolo zvona, za ktorý platíme my poistné, ktorý je ohrozovaný 

vlastne rôznymi veľkými vozidlami, dodávkami a vozidlami týchto kuriérov. Prakticky nikto to tam 

nekontroluje. Je tam bezprávie, napriek tomu, že oproti je parkovisko s rampou, kde sa dá na 30 minút 

zastať. Tak všetky autá kuriérov, taxíkov, si tam urobili vlastne parkovisko a kompletne zničili celú 

dlažbu, celý ten vstup vlastne okolo zvona Zvonárskej na Hlavnú ulicu. Čiže pokiaľ máme mať takúto 

preventívnu akciu na Hlavnej a obmedzovať staromešťanov, treba sa pozrieť aj na bočné ulice, 

napríklad aj na túto Zvonársku. To by som vás chcel poprosiť. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, faktická na pána zástupcu. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. K tomu ma napadla taká myšlienka, že samozrejme 

napríklad zákazové značky napr. zákaz vjazdu okrem dopravnej obsluhy, tak kolega Ďurica, ktorý 

spomenul aj taxislužby alebo aj donáškové vozidlá teraz stravovacích spoločností, sú v zmysle 

dopravného zákona a dopravného značenia dopravnou obsluhou. Nakoľko staromešťan, ktorý by 

teoreticky býval v dvore, ako pán kolega Priester, má právo si zavolať taxík, a keď je ťažko chodiaci, 

a tak isto sanitku, a tak isto aj asistenčnú službu. Čiže tu jednoznačne my ako tím, ako zastupiteľstvo, 

a hovorím určite za seba a za svojich blízkych kolegov, chceme deklarovať podporu obyvateľom 

Starého Mesta a apelujeme na to, aby tieto kvetináče, ktoré síce nevyzerajú zle, ale sú absolútne 

hrozne umiestnené, zmizli čo najskôr. A pán kolega, ešte dneska vám to podpíšem. Napíšeme niečo 

spoločne. A verím tomu, že aj ostatní kolegovia solidárne vyjadria podporu pánovi kolegovi. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. O slovo požiadal pán kontrolór. Takže nech sa páči, pán 

kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň prajem. Ja by som v súvislosti s prerokovaním vašej správy 

chcel poprosiť, keby mohla mestská polícia, lebo mám viacej takýchto podnetov odkedy sa otvorilo 

kúpalisko na Rumanovej, tak vlastne odvtedy tá Rumanova kompletne je celá zablokovaná pre tam 

žijúcich ľudí, ktorí tam nemajú kde zaparkovať a sú tam tieto parkoviská zabraté kompletne 

motorovými vozidlami, ktoré zjavne na tej plavárni sú a nie sú rezidenti. Takže keby som mohol 

poprosiť tam tiež ako trošku to začať kontrolovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ešte by som rád doplnil, lebo máte zlé informácie. Mesto nie je 

jediným majiteľom dvora. Sú tam ďalší štyria súkromní majitelia. Takže vlastne aj ich ste mali 

minimálne upozorniť, že im zabránite vstupu na vlastný pozemok. Podľa mňa dochádza aj 

k porušovaniu zákona, keďže im bránite vstupu na pozemok. A to, že zozadu je vchod, je. Viete, 

poviem vám to historicky, keď sa robila tá brána, sa upravovalo vpredu, mesto si dalo, že silou mocou 

tam bude chcieť mať právo prechodu a prejazdu aj pre nás, aj pre mesto. Dobre. Chceli sme to isté 

ako spoločenstvo vlastníkov bytov to dať aj na zadnú bránu, právo prechodu a prejazdu. Mesto 

povedalo NIE. Daný dvor je súkromný. Vlastnia ho súkromné osoby. A takisto tam oni si 

nainštalovali svoju súkromnú bránu. Takže ja nevidím dôvod, prečo by sme mali stále chodiť na 

milosť niekoho a nemať to poriešené tak, ako by to malo byť, keď je tam zriadené vecné bremeno. 

A fakt by som apeloval najmä na tie sanitky. Lebo človek s nákupom prejde, ale ak sa niekomu niečo 

stane, a ide o sekundy, tak to môže byť dosť veľký problém s ním utekať ešte cez dvor. Niekedy by 
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ste si to mohli ísť možno skúsiť. Dať si takého priemerného 80 kg človeka na nosítka a pobehnúť 

s ním 100 metrov, že aká je to sranda. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pán poslanec. Ešte, ak dovolíte, pán zástupca veliteľa, ja by som 

z tej vašej predloženej správy, alebo z predloženej správy pána Trochu, trošku vypichol zopár údajov. 

V prvom rade vás chcem poprosiť, aby, lebo už sa to stalo druhýkrát, aby keď posielate nejakú 

tabuľku, aby bola bez chýb. Čiže, aby sme neporovnávali rok 2020 s rokom 2020, lebo to tu zase tak 

máme možnosť vidieť. Takže vás poprosím, treba na to dať pozor. Po druhé. Ma zaujal vysoký nárast 

dopravných priestupkov v tomto sledovanom období, zo 191 na 664. A znečistenie verejného 

priestranstva, pokles z 32 na 18. Tak ja neviem. My všetci žijeme v tejto mestskej časti. Myslím si, 

že už len chabý pohľad na túto štatistiku hovorí, že dačo tu nie je v poriadku. Tu dačo nie je 

s kostolným poriadkom. Hej? Takže vidím, že sa všetci zhodneme. Takže vás poprosím, aby sme tu 

takto, keď tu budeme sedieť za krátku dobu a zase budeme bilancovať, aby vážne tam tie čísla trošku 

zodpovedali realite našej mestskej časti. Nie je predsa v poriadku, že je znečistenie verejného 

priestranstva priestupok z 32 na 18. A logicky mi z toho vyplýva, že asi tie kapacity sú obmedzené. 

Čiže potom asi, potom treba sa menej venovať tým dopravným priestupkom. Lebo neraz, neviem,  

možno aj vy ste boli svedkami, milé pani poslankyne, milí poslanci, že nezdá sa mi, že je dôležité 

zastavovať pri Dargove, medzi Dargovom a Hiltonom, vozidlá, ktoré samozrejme idú spamäti a si 

stále mýlia staré značenie, že robia si prejazd vlastne cez toto námestie popri Auparku. Toto sa mi zdá 

menej dôležité ako to, že máme tu, vďaka aj teplu, enormný nárast bezdomovcov, nocľažníkov v noci. 

Každý desiaty juniperus nám tam niekto nocuje. Nehovorím už prípad Kvetoslava Hafičová. To 

budeme čakať samozrejme komplexnú správu z nášho sociálneho oddelenia, ktorý to dostal za úlohu 

detailne vypracovať, lebo konkrétne, áno, táto osoba potrebuje už systémovo pomôcť a vlastne 

potrebujeme riešiť. Ja nebudem ďalší rok počúvať, že sa jej nikto nechce dotknúť, že nemáme kam 

ju dať a takéto veci. Čiže tam si treba dohodnúť, vážne, či už za pomoci nášho sociálneho referátu, 

alebo aj na meste, už konečne postup, ako naložíme s osobami, ktoré každodenne znepríjemňujú život 

Košičanom. To znamená, nie je normálne, že my tu zastavujeme vozidlá pri Hiltone a hneď o 10 

metrov, s prepáčením, nechcem povedať čo robí táto osoba na schodoch. Dobre? Takže vás poprosím 

tomuto, spolu s našim sociálnym referátom venovať maximálnu pozornosť. A zároveň sa chcem 

opýtať. Dnes som si našiel v pošte také zaujímavé listy, ktoré prišli. Doručené boli nášmu úradu, 

alebo mne konkrétne, 23. júna. Dokopy sú tri a dokopy sa tu pojednáva asi o desiatich vozidlách, 

ktoré vyžadujete, aby som prišiel ja ku vám dokončiť oznámenie, lebo fotka a oznámenie zo strany 

starostu mestskej časti asi nepostačuje. Čiže voláte ma niečo vysvetliť. Čiže to potom samozrejme ja 

dám u nás na právne, akože či toto je v poriadku, že starosta v dobrej viere v rámci svojej obchôdzky 

chce zabezpečiť poriadok v mestskej časti, rovnako s parkovaním. Aby tu niektorí páni poslanci 

videli, že sa zaujíma starosta aj o túto problematiku statickej dopravy. A vy mi tu pošlete takéto 

pozvánky, a ba čo viac, vy ma pozývate. Doručíte mi to 23. No proste dátumovo to nie je v poriadku. 

Proste kedy sa to dostalo ku mne a kedy mám ísť ja ku vám na stanicu vlastne to riešiť. Takže vás 

poprosím. Ja chystám systémovo, takýchto fotiek denne budete dostávať minimálne 30. Tak, ak 

chcete mi denne posielať 30 listov, tak vás poprosím, treba nejak zmeniť prístup, lebo potom bude 

veľa papiera poničeného zbytočne. Poďme hľadať cestu ako dať do poriadku to parkovanie. Hej? 

Teraz hovorím, asi dobre viete, o historickom centre. To znamená, tieto vozidlá nám ničia dlažbu. Je 

to pri zvone, Orlia ulica, ako je socha koňa. Orlia, Mäsiarska, všetky tie uličky, Hrnčiarska a ... Áno, 

pán poslanec chytil muchu práve. Pán poslanec Djordjevič, ďakujeme. No, takže toľko z mojej strany. 

Ak nikto. Prihlásili sa. Takže pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pán starosta, viete ako ja si ctím, aj tento rokovací poriadok 

a poprosím vás, skráťte dnešné monológy do troch minút ako poslanci. Naozaj nikto nie je zvedavý 

na tieto žvásty. Ale takto, poďme k veci. Starosta je rovnaký občan ako... 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Vypnite, prosím pána poslanca. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Prosím?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vypnite ho. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Podľa čoho?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Máme určité normy, podľa ktorých sa správame. Ja som vám nikdy 

nepovedal, že vy robíte žvásty. Takže, ja môžem rozprávať 5 a pol minúty, tak ako vy rozprávate či 

na meste, či tu na miestnom. Tak nerozumiem, prečo ja by som nemohol rozprávať. A poprosím vás, 

aby ste sa choval slušne. Tu nie sme v krčme v piatej cenovej kategórie, ani na chodníku. Ďakujem. 

Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Chcel som sa venovať ešte téme mestskej polície. V prvom rade sa 

mi zdá komické, aby poslanec, ktorý má najdlhšie príspevky apeloval na iných, aby ich skrátili. 

Michal, prepáč, pri všetkej úcte. (pozn.: diskusia mimo záznam) Si poslanec s najdlhšími 

príspevkami, pri všetkej úcte. Si poslanec s najdlhšími príspevkami väčšinou. Dobre. Len sa mi to 

zdá také zaujímavé, že opravuješ ostatných. Čiže všetci sme tu demokraticky zvolení, tak každý má 

právo si povedať, čo potrebuje. Chcel by som apelovať na mestskú políciu. Prosím vás, otvorili sa 

nám bary a podniky. Jedná sa o Kováčsku ulicu. Chystá sa tam niekoľko podujatí teraz v lete. Napriek 

tomu, že mnohí z nás radi chodia do tých podnikov si posedieť cez deň, atď. V noci musí byť poriadok 

urobený. Nestačí stáť na Hlavnej ulici. Treba stáť na Kováčskej na vjazde, na výjazde. Apelovať na 

hlučných spoluobčanov. Tak isto pred Kunsthalle. Teraz beží Art film. Keď tam nie je žiadne 

podujatie, tak to námestíčko pred Kunsthalle sa mení na vlastne letnú otvorenú záhradu, kde krik 

tamojších štamgastov je počuť na celú Štefánikovu ulicu. Chcem preto apelovať. Prosím vás, robte 

kontroly aj pred Kunsthalle, tak isto Kováčska ulica. A patrí to aj. Neviem, či niekto zo spoločnosti 

KOSIT bude tak isto počúvať, ale tieto ulice, tak isto priestor pred Tabačkou, sú vždy po víkende 

v nedeľu ráno, keď ľudia idú do kostola, totálne zamorené odpadkami. Treba to riešiť. Na Kováčskej 

žijú staromešťania. Je tam veľa bytov a veľa mladých rodín. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Budem sa snažiť hovoriť tak, aby som nemusel byť vypnutý. Chcel som 

hovoriť 60 sekúnd, ale slovo žvást bolo vyhodnotené, neviem na základe čoho, akých pocitov 

a dojmov, ako porušenie rokovacieho poriadku, tak preto sa mu budem snažiť v budúcnosti vyhnúť. 

Hovoril som to preto, že som chcel, aby netrvali monológy 5 minút a aby sme rozprávali vecne a aby 

sme mali rovnaké práva ako starosta, tak aj poslanec. Pozvali sme tu pána a nikde nie je napísané de 

jure, že zástupcovia mestskej polície tu chodiť musia. Prišiel tu pán zástupca a netvrdím, že s ním nie 

je jednané korektne, ale je s ním jednané tak, ako minimálne, ako keby on rozložil tie kvetináče, alebo 

on podporoval pani Kvetoslavu v jej činnosti, alebo on zadával úlohy ako náčelník kontrolnej 

činnosti. Čiže, prihlásil som sa, pán starosta, mestský poslanec pán Petrovčik, ktorý ste kandidoval 

za Fungujúce Košice, tak tieto veci sa riešia na magistráte, lebo najvyšší predstaviteľ polície sídli tam 

a jeho nadriadený je pán primátor. Hovorili ste o nejakom sociálnom referáte na mestskej časti, ale ja 

vôbec neviem o tom, a to som už poslancom siedmy rok, žeby sociálny referát mal na starosti riešenie 

otázky bezdomovectva a kontroly nejakých bezdomovcov a ich spratávania z centra. Podľa zákona 

o meste Košice má tieto kompetencie mestská polícia. Ak naozaj s jej činnosťou nie ste spokojný, tak 

túto tému otvorte ako poslanec mestského zastupiteľstva. A doteraz ste tam za tri roky naozaj dve 

súvislé vety nepovedali. Keď tu hovoríte o nejakej doprave, bol ste viac ako rok šéfom komisie 

dopravy a nenavrhol ste jedno jediné riešenie. Napriek tomu, že ste navrhoval v kampani karty za 5 
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EUR, zjednosmernenie Kováčskej, Mäsiarskej ulice, vrátenie vody do Mlynského náhonu. 

Nepriniesol ste žiadne riešenia pre staromešťanov. Vy len niečo takto tu, hej, niečo motáte, sem tam 

nejaký výstrel do tmy, príspevok na Facebooku, ale riešenie nikde. Čiže, vážený pán starosta, naozaj, 

keď vy sa cítite dotknutý, že ste pozývaný na mestskú políciu, ja vám hovorím, že vy nie ste BOH. 

Vy nie ste viac. Vy dokonca nevlastníte v tejto mestskej časti ani nehnuteľnosť. Čiže vy by ste naozaj 

z morálneho hľadiska mal ticho byť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Tak, vy ste lepší pán poslanec, vy vlastníte polovicu bytu. 

Tak už ste trošku predo mnou, no. Ja musím ešte viac pracovať, ako vy. Dobre. Myslím, že všetci ako 

tu sedíme, uznáme, že nemá zmysel na toto reagovať, všetci nechceme naťahovať toto zastupiteľstvo. 

Takže nebudem reagovať. Prajem všetko dobré pánovi poslancovi Djordjevičovi a verím tomu, že 

také dobro ako ja mu prajem, že praje aj on mne. A dnes, vzhľadom aj k teplotám a k letnému 

obdobiu, doprajme si príjemné zastupiteľstvo, aby sme čo najskôr skončili a mohli si schuti užiť 

dovolenkové obdobie. A nie tak, ako Ty, pán poslanec, posledný víkend. To, čo si predviedol našej 

jednej zamestnankyni, to bude ešte, samozrejme to bude mať dohru. Takže koho to zaujíma, potom 

sa o tom môžeme porozprávať mimo zastupiteľstva, čo tento pán je schopný cez telefóny. Takže nech 

sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem za slovo. Ja si myslím, že sa rozprávate o veciach, ktoré 

k tomuto bodu absolútne nepatria a k postu poslanca a starostu tak isto absolútne nepatria. Myslím si, 

že je to hanba, že prekračujete hranicu, akúkoľvek medzu slušnej spoločenskej komunikácie. Ja by 

som chcela k tomuto bodu. Chcem sa poďakovať pánu zástupcovi, aj pánu náčelníkovi Trochovi, aj 

pánu náčelníkovi štátnej polície. Na základe interpelácie z minulého zastupiteľstva ma pozvali na 

stretnutie, aby sme vyriešili problém, ktorý som tu predniesla. Problém s predávajúcim drogovým 

dílerom a liekovým dílerom. Tento problém bol vyriešený. Ale čo bolo teda podstatné, bola veľmi 

rýchla reakcia a veľmi rýchle riešenie toho problému z ich strany. Takže chcem sa im poďakovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. Ak sa nikto iný nehlási do diskusie, uzatváram diskusiu. 

Ďakujeme pánovi zástupcovi za účasť a poprosíme o prečítanie návrhu na uznesenie. (pozn.: diskusia 

mimo záznam) Prosím pán poslanec, aby ste neobťažoval zamestnankyňu úradu. Sadnite si na svoje 

miesto, alebo... Neviem. Ste prítomný, alebo nie ste? (pozn.: diskusia mimo záznam) Nech sa páči, 

pani poslankyňa.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície Košice 

Stred za obdobie od 1.4.2021 do 15.5.2021 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 3: za: 10, proti:0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo schválené. Ďalším bodom rokovania je bod č. 2.  

 

- - - 

 

Bod č. 2 

Personálne zmeny v Komisii miestneho zastupiteľstva na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím pani predkladateľku. Pani Blaškovičová, nech sa páči. 
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Správu pána kontrolóra ste iste obdržali 

všetci, kolegyne, kolegovia. V dôvodovej správe sú vlastne zopakované zistenia pána kontrolóra. 

Keďže na ostatnom zastupiteľstve, ktoré sme mali, pán starosta vzniesol námietku, že komisia je 

nezákonná, pán kontrolór to svojím zistením potvrdil. Tak treba urobiť samozrejme personálne 

zmeny, aby komisia ešte mohla do skončenia volebného obdobia pracovať. Takže po porade aj 

s pánom kontrolórom navrhujem tak ako je to v uznesení, odvolať doterajších členov komisie, okrem 

seba. Teda seba neodvolám, nakoľko ja som tam už bola zvolená ako nezávislý poslanec. To 

znamená, že tam na mojej pozícii sa nič nemení. Ale páni poslanci boli zvolení za strany, ktorých už 

nie sú členmi. To znamená, že návrh je odvolať pána kolegu Kočiša, pána kolegu Gacíka z funkcie 

člena. A samozrejme, aby táto komisia mohla byť funkčná, keďže je to v mojej kompetencii ako 

predsedníčky komisie navrhovať odvolanie, ak sa páni nevzdali. Ale sú uzrozumení s tým, že teda 

odstupujú. A je v mojej kompetencii do navrhnúť nových členov. Vlastne akoby zo zákona majú tam 

byť členovia každej strany. Keďže jediným straníkom v našom zastupiteľstve je pán Hanesz, tak bez 

ohľadu na to, či povie áno alebo nie, tak ho navrhujeme do tejto komisie, lebo to miesto mu patrí. 

A ďalšie miesto, pretože komisia nemôže byť dvojčlenná a najvyšší počet je tu nezávislých 

poslancov, ja ako predsedníčka navrhujem za ďalšieho člena pána Petra Gacíka opätovne, aby sme 

ho legálne zvolili, pretože jednak nie je členom inej komisie a jednak túto prácu vykonával 

zodpovedne. Ale keďže to má byť zo zákona čisté, tak ho vlastne musíme odvolať ako člena strany, 

ktorá neexistuje a navrhujem ho tam zvoliť ako nezávislého poslanca. Takže to je moje zdôvodnenie. 

Poprosím vás, ak nemáte k tomu nič, môžete mať, ale s tým musím súhlasiť ja. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči v rámci diskusie. Nech sa páči pán kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň, takže vlastne tak ako v tej, v tom svojom stanovisku 

k zloženiu tejto komisie konštatujem, tak áno, je vyslovene viazaná k členstvu v politickej strane 

alebo hnutiu, alebo ako nezávislý kandidát. Takže áno, tým, že sme zisťovali, že kto je v ktorej strane, 

lebo nie je nikoho povinnosť po voľbách, keď kandiduje za koalíciu uviesť, tak sme zistili, že vlastne 

väčšina poslancov je nezávislých. A jediný je tu pán Hanesz, ktorý je v politickej strane. Tak on tam 

v podstate povinne nepovinne by mal byť. Plus je na vás, samozrejme, že koho ako ďalšieho člena 

tejto komisie si zvolíte. Mal by byť samozrejme na návrh pani predsedkyne komisie a mal by byť, 

áno, ako nezávislý. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže procedurálny návrh pani poslankyňa Galdunová, alebo faktická? 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (procedurálne): Dobrý deň, ja by som chcela len skonštatovať... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže faktická, hej? Dobre. Tak dajme to na faktickú. Tak ešte raz. Dobre. 

Môžeme. (pozn.: diskusia mimo záznam) Nech sa páči pán poslanec, my vieme. No, máte slovo pán 

poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Nie, pán starosta, však keď sme sa dohodli, že nebudeme 

používať ani pejoratíva, ani vulgarizmy a ani nebudeme sa predbehovať. Keď niekto svieti na zeleno, 

nemôže potom zmeniť. Musí sa odhlásiť, stlačiť nový gombík a ide do nového poradia. Jednoduchá 

vec, nie je žiaden problém. Nič sa nestalo. Prihlásil som sa iba kvôli tomu, vážení, lebo zákon jasne 

hovorí, že má byť z každej politickej strany a nezávislí. A stále, aj keď takéto zloženie bude, stále je 

riziko, že pán starosta na konci dňa, keď mu rozhodnutie, alebo odporúčanie komisie nebude 

vyhovovať, môže povedať, že komisia je zvolená nezákonne. Čiže nezávisle od toho, buď pani 

predsedkyňu, alebo vás, pán kontrolór, alebo môžeme to my urobiť, ako poslanecký zbor. Oslovme 

ako entity právnické a zákonodarcov tejto republiky a tvorcov ústavných zákonov, že v prípade, že 

máme jedného poslanca ako straníka, že či bude môcť byť, teda komisia s dvomi nezávislými. Lebo 
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zákon hovorí naozaj, že z každej len po jednom. A minimálne traja. Čiže aj tu je riziko, aj pri takomto 

zložení, že môže byť. Ja len, to je môj názor. Hej? Netvrdím, že ja som neomylný. Ďakujem. Čas mi 

uplynul. Treba ma odseknúť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže pán poslanec Kočiš nasleduje.  

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Áno, ďakujem. Ja len chcem povedať, že ja som vlastne išiel ako kandidát 

tej politickej koalície, ako vtedy tiež nezávislý. Ale v podstate nie nezávislý, ale na politickej linke. 

Nie som členom, nebol som členom žiadnej politickej strany, a ani nie som členom. Som bol len 

sympatizantom. Čiže ja si myslím, že kľudne by som mohol ostať v tej komisii na základe toho, že 

vlastne tá koalícia dostala veľa percent. Ďalej, podľa mňa, by tam kľudne mohol byť Pavol Priester 

s tým, že OĽANO ako koalícia mali v podstate mali tak isto veľa percent. A pán Gacík. Teda vlastne 

on keď teda bol členom, tá zanikla, tak zrejme to odvolanie by platilo. Hej? Ako, ja sa tam nedržím 

tak isto. Ale podľa mňa to odvolanie nie je celkom v poriadku, lebo ten výklad toho celého, keď 

človek číta všetko možné. Jeden elaborát, druhý elaborát. Tak ako sa hovorí, piati právnici, 6 názorov. 

Čiže je to tenký ľad. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte, aby som trošku možno napovedal. Samozrejme, nie som právnik, ale 

dnes dopoludnia sme mali komisiu, zasadnutie komisie na ochranu verejného záujmu na meste. 

Chcem vám oznámiť, že tam jednohlasne takmer, sme v podstate, bolo odporúčané komisiou vlastne 

zamietnuť tento podnet. Čiže komisia na meste, pokiaľ viem aj na kraji, zaujala k tomuto jednoznačné 

stanovisko. Samozrejme odporúčacie voči tým príslušným zastupiteľstvám. Čiže to je tiež dôležitá 

informácia možno pri vašom rozhodovaní, čo je zákonné a čo nie je zákonné. Predpokladám, že pán 

Hlinka na meste, ale aj na kraji, si to dostatočne prešiel, preveril, povedal. (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Dobre, vrátim sa k téme. Ďakujem za upozornenie pán poslanec Djordjevič. Takže, bavili 

sme sa presne o tom, ďakujem, lebo som odbočil. Presne sme riešili túto problematiku, lebo dovolím 

si v tomto tu aj. A nechcem tu ja opravovať pána kontrolóra. Ale pán Hlinka, aj prítomná právnička, 

sa dnes dopoludnia jasne vyjadrili, že nie nominant, nie člen politickej strany, ale nominant politickej 

strany. To znamená, v prípade pána Gacíka, ktorý bol nominant politickej strany, bez ohľadu na to, 

či bol člen, alebo nie, táto strana už dnes neexistuje. Takže on automaticky musí ísť z tejto komisie 

preč. Ale ostatní, ako je pán Kočiš, ktorý bol nominant a stále je nominantom tejto koalície. Vždy sa 

vychádza z bodu nula, od volieb k voľbám. Lebo potom by z toho vznikol guľáš. Počas volebného 

obdobia niekto môže byť aj v troch stranách, striedať. A potom trochu byť aj nezávislý. Tak potom 

z toho sa už nevyzná nikto. Takže tam bolo jasne právnikom zadokumentované, vlastne 

prezentované, že sa pozerá na nomináciu v čase volieb. To znamená, keď si porovnáme pána Gacíka 

a pána Kočiša, tak tu je typický príklad, že pán Kočiš by mal ostať, ale samozrejme, keď vyjadrí svoj 

záujem odísť, tak môže odísť. Ale nemôže byť v tom istom leveli ako pán poslanec Gacík. Takže na 

to chcem upozorniť a to sme dnes tam riešili takmer hodinu. Takže aj z hľadiska toho vás chcem 

poprosiť, že buďte ozaj opatrní, obozretní, aby sme, ozaj zase sa tu nevyrobilo niečo, čo potom bude 

problematické. A toľko z mojej strany. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): No, pán starosta, opäť bez nejakých invektív. Povedal ste 

vlastne dve nesprávne veci, a to je tá, že strana pána Gacíka nezanikla, ale bola transformovaná na 

MPS - Morálny princíp Slovenska, čiže ste povedali nepravdu. A druhá vec, vy ste bol vylúčený zo 

strany SPOLU a preto ste mal podľa zákona ústavného oznámiť komisii a zastupiteľstvu mestskému, 

že z komisie odchádzate. Čiže vy ste dneska de jure tam sedieť nemal. Čiže toľko k tomu moja 

procedúra.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem aj pánovi právnikovi Djordjevičovi. No, nech sa páči, pán 

poslanec Priester s faktickou. 
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p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja by som, neviem, poprosil buď pána právnika, alebo 

pána kontrolóra, aby sa k tomu vyjadrili, lebo tu každý si dáva stanoviská. A keď sme chceli právnika, 

tak sme boli odmietnutí. Nie je to jednoduchá téma, si myslím. Nikto z nás nie je ústavný právnik 

a treba sa k tomu nejak chlapsky postaviť a zaujať nejaký normálny postoj. Nikto tu nejde nikoho 

perzekuovať, alebo niečo také. Jednoducho si treba povedať fakty, dať si ich na stôl. A nech už nám 

raz dakto povie, či zloženie komisie má byť ten kto kandidoval za dajakú stranu a je v strane, alebo 

nie je v strane, alebo ako? Lebo tu každý, kto má, nechcem povedať čo, tu má právny názor. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djorjdevič, poslanec MiZ: Naozaj, aby som, vážení kolegovia. Sú niektoré témy, ktoré si vyžadujú 

dlhšiu diskusiu. Sú témy, kde netreba vymýšľať ani z komára somára, ani zo studenej vody teplú 

vodu. Naozaj pán Richard Kočiš, môj blízky sused, bývame oproti sebe, vidíme si do okien, máme 

spolu, myslím, veľmi korektný vzťah. Sem tam naozaj pregúľam očami. A naozaj, ty to myslíš dobre, 

ale nemá to oporu v zákone. Tu sa nebavíme o nejakom počte. Keby sme sa bavili o počtoch, tak ja 

som mal dva, a od niektorých, čo tu sedíte, 3 krát viac hlasov do miestneho zastupiteľstva. Čiže ja by 

som v podstate 3 krát tam mal sedieť. Hej? Čiže viete, tu keď ideme hovoriť, že ktorá koalícia mala 

koľko hlasov, je absolútne irelevantné. Boli ste vyzvaní, aj na popud môjho info zákona, aby ste sa 

vyjadrili. V dnešnom dni, keď sa bude skladať nová komisia, ktorú spochybnil ten, ktorý ju 

vymenoval a podpísal, čiže sa ide tvoriť nová komisia. Boli ste vyzvaním, aby ste deklarovali svoju 

politickú príslušnosť. Vy ste všetci, okrem pána Hanesza, explicitne uviedli, že ste nezávislí poslanci. 

Na papieri. Je to aj v materiáli. V dnešný deň, keď situácia možno sa mení a trochu inak vyvíja, ako 

niektorí chcete, alebo ako chce pán starosta. Možno. Hovorím, netvrdím. Tak už zrazu tu ideme 

spochybňovať. Čiže opakujem. Pán Gacík kľudne môže vyjadriť, vstúpiť, alebo byť sympatizantom, 

alebo nominantom MPS. Osloví pána Kodraziho ako predsedu strany a behom 24 hodín bude 

nominantom MPS, čiže následníkom Športu do Košíc. Robíme tu naozaj z komára somára, lebo 

pánom Haneszom bolo práve tomuto poslancovi vyčítané, že nie je v žiadnej komisii a že sa nezapája. 

Pán Hanesz ostatné 4 roky sa tiež veľmi nezapájal do nejakej činnosti v rámci toho, ale nie sme tu 

my na to, aby sme hodnotili činnosť poslancov, ale sú tu na to voliči. Čiže vráťme sa k téme. Ak máte 

niekto problém s nomináciou pána Gacíka, tak jednoducho nestlačíte zelený gombík. Je to veľmi 

jednoduché. A ja tvrdím, že poslanec, ktorý poberá odmenu v takmer maximálnej výške zo zákona, 

by mal byť členom aspoň jednej komisie. Ja som členom dvoch komisií. Čiže dajme pánovi Gacíkovi 

priestor. A keď je tam podmienka troch, tak sa držme troch. Lebo naozaj, potom budem trvať aj ja, 

ako poslanec s najväčším počtom hlasov, aby som tam bol. Ale ja tam byť nechcem. Čiže poďme 

urobiť najjednoduchšie riešenie a pán Kočiš môže kľudne byť členom, lebo nikde nie je napísané, že 

členovia nemôžu byť štyria. Nepár nikde explicitne v zákone nie je uvedený. Toľko k tomu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Blaškovičová, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Takže, kolegyne, kolegovia, jasný právny výklad 

nemáme. Bolo tak povedané, teda ja som sa samozrejme o to zaujímala, že záleží na tom kto 

kandidoval za stranu a nielen ako sympatizant, alebo na kandidátke niektorej strany. Pretože v tom 

momente by tam mohol byť každý jeden poslanec. Keďže to takto nefunguje, ja som sa chcela pánu 

kolegovi poďakovať za jeho prácu, ale keďže máte záujem, pozrite sa. Keďže ja som predsedníčkou 

tej komisie, je na mne, koho tam ja navrhnem. Keď máte záujem, ja budem rada, keď sa do komisie 

vrátite. Ale tak isto tá komisia musí mať 5 členov tým pádom a ako piateho člena by som potom 

navrhla pána kolegu Priestera. Nie, prepáčte, ja naozaj môžem aj navrhnúť, aby tá komisia mala 11 

členov. Takže ja si myslím, že v tomto okamihu, aby sme stopli všetky vášne a aby to bolo korektné. 

Ak pán starosta nebude namietať, že nejaký nezávislý, nejaký straník, atď. A poprosila by som potom 
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aj pána kontrolóra, aj pána právnika, aby sa k tomu môjmu návrhu vyjadrili. Takže ja by som potom 

navrhla za členov komisie pána Kočiša, pána Gacíka, pána Hanesza a pána Priestera.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja len chcem povedať, že ja nemám problém 

s komisiou, alebo s týmto systémom. Len chcem, aby nám niekto už povedal, že aké má byť to 

zloženie, aby sme tu toto neriešili znova o tri mesiace, alebo o pol roka. Ďakujem 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ešte pani poslankyňa Galdunová a potom dám slovo pánovi 

kontrolórovi. Nech sa páči. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: No, predkladateľom je pani poslankyňa Blaškovičová, tak 

predpokladala som, že bude to mať aj právne teda podložené, aby sme tu všetci mali v tomto jasno. 

Ja navrhujem, keď ty hovoríš, že 11. Prečo by sme potom nemohli byť všetci? Áno. Dávam návrh, 

aby boli všetci. (pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím, aby sme dodržiavali rokovací poriadok. Takže pani 

poslankyňa, váš návrh písomne treba predložiť. A dáme slovo pánovi kontrolórovi. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže dobrý deň. Ja na svojom stanovisku plne trvám, tak ako je 

napísané, urobené. Presne s tým, že ústavný zákon jednoznačne, tam nie je možné iný výklad, 

stanovuje, že komisia sa zriaďuje z členov strany, hnutia a nezávislých poslancov. Tam iná možnosť 

nie je. To, že si to vykladajú na meste, nejaká právnička, inak, to je jej problém. Ja si dovolím len 

jedno pripomenúť, že som advokát, mám advokátske skúšky, ktoré sú jedny z najdôležitejších skúšok 

v tomto štáte. Takže myslím si, že asi ten môj názor nie je až taký irelevantný. Takže na svojom 

názore absolútne trvám.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Pani poslankyňa Blaškovičová s faktickou. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Chcem odpovedať pani Galdunovej. 

Takýto návrh ja nikdy nedám, čiže o ňom nebudeme hlasovať. Môj návrh je jasný. Myslím si, že aj 

by bol možný na schválenie. To je 5 členov komisie. Aj tak sa veľmi ťažko pracuje. Musím vám 

povedať, že to vôbec nie je sranda otvárať tie obálky, podpisovať mlčanlivosť, atď. Tá komisia bude 

nefunkčná. Aj tak si myslím, že aj tak 5 kolegov z nás je veľa. Ale OK, ak to takto schválite. Dávam 

návrh na tých piatich členov, o ktorých som hovorila a iný návrh pre dnešok nemám.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže poprosím všetky písomné návrhy doručiť návrhovej 

komisii, aby sme potom vlastne mohli postupne o týchto návrhoch hlasovať. (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Takže poprosím, pripravujete do návrhovej komisie. Ešte je prihlásená potom pani 

poslankyňa. (pozn.: diskusia mimo záznam) Toto zastupiteľstvo vediem, pán Djordjevič, stále ja. Je 

mi ľúto. Takže sa ukľudnime. Myslím, že je to dosť dôležitá vec, aby sme neboli v strese. Nech sa 

páči, pán poslanec Kočiš. Nejde pánovi Kočišovi. (pozn.: diskusia mimo záznam) Hm, tak musíš do 

rozpravy. Nech sa páči.  

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja len na pána kontrolóra... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vymažte, pani Galdunová, prepadá tým pádom poradie.  
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p. Kočiš, poslanec MiZ: Otázka na pána kontrolóra. Návrh pani Blaškovičovej bude potom schodný, 

bude v poriadku? Pán Gacík, pán Priester, ja a pán Hanesz. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Zapnite, prosím, pána kontrolóra. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Áno, lebo vlastne komisia musí mať minimálne 3 členov, takých, 

ktorí vychádzajú presne podľa toho, čo ústavný zákon hovorí. Pokiaľ, napríklad nevychádza, ako 

v našom prípade, žeby boli tí minimálne traja členovia, tak potom rozhoduje zastupiteľstvo vlastne 

o zložení tejto komisie, pričom by mali byť do tejto komisie zvolení, ktorí získali najväčšiu podporu 

v tých voľbách. V našom prípade sú to nezávislí kandidáti. Hej? Takže, keď rozhodne zastupiteľstvo, 

že bude mať 5 členov, tak tých 5 členov doplní podľa tohto kľúča, že áno, môžu byť ako aj nezávislí. 

Ale určite musí v tejto komisii byť stále ten, kto je členom politickej strany. A ja som... No však a čo 

môže byť iné ako zástupca politickej strany? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujeme. Je to na vašom rozhodnutí, samozrejme. Ale ja si 

myslím, že aj tak o všetkom rozhoduje miestne zastupiteľstvo. To znamená, mne sa ten nápad 

identicky zloženie miestneho zastupiteľstva a komisie verejného záujmu nezdá, že je zlý, pretože aj 

tak v podstate tá komisia nie je rozhodovací orgán. A keď tam dáme tých 13, by ste dali zvoliť tých 

13 poslancov, máte istotu, že to nikto nenapadne, žiadny prokurátor, ani nikto. A takto, keď zase tam 

budeme dávať 5, 6, toho, toho, zase môže byť zle. Ako počúvame ten výklad, nie je jednoznačný. 

Takže je to na vás. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne, pán starosta. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Na koho faktická? 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Na predrečníčku. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pardón, na kontrolóra, ktorý nemal faktickú, ktorý mal vstup. 

Ospravedlňujem sa. Na kontrolóra. V prvom rade chcem len deklarovať, a takto verejne povedať, že 

komisia, ktorá bola spochybnená, stála iba na jednom jedinom človeku, a to je na pánovi Haneszovi. 

Lebo, keby on deklaroval po výzve, že je nezávislý, tak komisia bola nenapadnuteľná, lebo všetci 

poslanci by boli nezávislí. A čo sa týka predloženého a pozmeňujúceho návrhu pani poslankyne 

Galdunovej, tak za návrhovú komisiu môžem povedať, že čítať ho nebudeme, lebo nie je v súlade 

s rokovacím poriadkom, nakoľko členov komisie navrhuje predseda komisie. Čiže, keď pani 

Blaškovičová s týmto stotožnená nie je, ja si rokovací poriadok ctím a váš návrh vám vrátim. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Treba potom pani poslankyňa rozpísať asi mená tam. 

Nemá pán Djordjevič rozpísané. Neviem. Takže za členov v podstate. Poprosím právny názor pána 

vedúceho právneho oddelenia, prečo by sa nemal tento návrh čítať. Nech sa páči. Mikrofón poprosím 

pre pána Rušina. 

 

p. Rušin, vedúci oddelenia právneho: Tak ešte raz dobrý deň, vážení poslanci, vážené poslankyne. 

V tejto súvislosti je nutné uviesť to, že vy ako miestne zastupiteľstvo ste si prijali a ste si schválili 

štatút komisii ako poradných orgánov. To znamená, ste povinní postupovať v súlade s týmto 

štatútom. A pokiaľ ste si tam ustanovili, kto navrhuje členov komisie a kto dáva návrh na ich 
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odvolanie, tak by ste tento svoj štatút mali rešpektovať a dodržiavať. Pokiaľ nie, tak je tu spôsob tento 

štatút zmeniť. To je všetko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže, ak sa nikto nehlási do diskusie, uzatváram diskusiu 

a poprosím návrhovú komisiu o prečítanie.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Čiže tento návrh čítaný nebude, nakoľko nebol 

dodržaný štatút komisií a číta sa pôvodný návrh. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto  

A. odvoláva 

1. poslanca Mgr. Petra Gacíka z funkcie člena Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

2. poslanca Ing. Richarda Kočiša z funkcie člena Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

B. schvaľuje 

1. doplnenie člena Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto poslanca Ing. Zoltána Hanesza 

2. doplnenie členov Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto poslancov: Mgr. Petra 

Gacíka, MUDr. Pavla Priestera, Ing. Richarda Kočiša. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 4:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k bodu č. 3.   

 

- - - 

 

Bod č. 3 

Informatívna správa Komisie miestneho na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani Blaškovičová, keď máte záujem, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Áno, ďakujem pekne za slovo. Vážené kolegyne, kolegovia, 

predkladám vám informatívnu správu o tom, že komisia si splnila svoju povinnosť zo zákona. 

Spoločne sme otvorili obálky a skonštatovali, že všetci, vrátane pána starostu, poslankýň a poslancov, 

podali majetkové a daňové priznania podľa formulárov, ako mali. Drobné nedostatky boli na mieste 

odstránené. Súčasťou tejto informatívnej správy je aj to, že sme. Teda, komisia začala na podnet pána 

Djordjeviča konanie voči pánovi starostovi. A keďže po ostatnom zastupiteľstve bolo zrejmé, že táto 

komisia sa bude modifikovať, a pán starosta teda splnil požiadavku a podal vysvetlenie bývalej 

komisii, všetkým členom. A bolo zrejmé, že táto komisia sa bude meniť, a ešte pán starosta označil 

túto komisiu za nezákonnú, pokladali sme za správne počkať s rozhodnutím komisie novej, 

konštituovanej, ktorá sa bude zaoberať vysvetlením pána starostu, ktorý podal v lehote, ako sme ho 

vyzvali. A aby sme mohli tento prípad uzavrieť, tak som si dovolila požiadať, teda pridať tam ďalší 

bod, ktorým teda naozaj žiadame o právnu pomoc. Pán starosta, predpokladám, že to vaše vysvetlenie 

vypracoval právnik. Predpokladám. Áno. Takže je to samozrejmé. Tak vy máte právo na právnika 

a my žiaľ nie. Lebo tak ste sa rozhodli, že my proste žiadnu právnu pomoc nepotrebujeme. Lebo tak, 

ako to predkladáte vy, tak je to jedine správne. Ja si to nemyslím. Žiaľ, nie som právnik. Pre mňa sú 
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tam veci kontroverzné, s ktorými, podľa toho prvotného vysvetlenia, ja nie som stotožnená. Čo vôbec 

neznamená, že s tým naozaj nemusí byť stotožnený aj ďalší právnik. Takže ja by som bola veľmi 

rada, aby sme naozaj celú túto kauzu uzavreli. Aby nám k tomu dal niekto relevantné vyjadrenie, tak 

ako ste ho dostali vy. Tak isto si myslím, že táto komisia, ktorá bude konštituovaná, má právo na to, 

aby mala relevantné právne informácie, keďže z úradu ich nedostane. Vaše stanovisko je jasné 

a pochopiteľné. Ale aj moje musí byť pochopiteľné. Ja tiež chcem mať čisté svedomie a čistý štít 

a chcem to mať jasne právne podložené. To, čo predložíme na komisii, máme z jednej strany 

vysvetlenie, potrebujeme druhé. Komisia sa rozhodne a dá návrh na uznesenie, ktoré verím, žeby sme 

mohli predniesť do ďalšieho zastupiteľstva. Ale na to, aby to bolo naozaj čisté a aby to bolo fér, a aby 

aj ja som spala s čistým svedomím, tak vás prosím, aby ste hlasovali za tento návrh uznesenia. Pán 

starosta, aby ste ho podpísali. Každý z nás, teda väčšina z  kolegov poslancov už s nejakým 

právnikom na túto tému diskutovala. Tých názorov je skutočne veľa. Ja by som bola rada, aby sme 

sa pri nejakom stretli a aby sme tu mohli predložiť návrh uznesenia. A nakoniec aj tak bude na tomto 

zastupiteľstve, ako za to uznesenie bude hlasovať. Takže, bola by som veľmi rada, aby sme to vyriešili 

a verím, že mi k tomu noví členovia komisie pomôžu. A viem, že už aj existujú, ktorí nie sú tak drahí 

ako tá prvotná ponuka, že sú to celkom rozumné sumy. Ale naozaj, ak to nebudem mať podložené 

právnikom, ja vám tu hovorím, a nesnívalo sa mi to, že ja to členstvo v komisii zabalím. Ja nechcem 

s týmto žiť. Už mi to zobralo dosť môjho života a verím, že budem mať pred sebou krajšie dni. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Dnes vlastne ešte na meste sme tam aj preberali. 

Vlastne, to je možno dôležitá informácia pre vás, kde bol vyjadrený právny názor, že komisia na 

ochranu verejného záujmu, ona nešetrí v podstate úplne konkrétne paragrafy, pretože členovia tejto 

komisie samozrejme nie sú právnici. V konečnom dôsledku preto aj tie nominácie sú, že z každej 

politickej strany jeden člen, aby hájil záujmy predmetnej politickej strany, prípadne nezávislý. Čiže 

sú to politické rozhodnutia. Čiže bol by som rád, keby sme si tu nehrali nejaké také, že právne – 

neprávne. Úlohou komisie, čiže vás, ako aj pani predsedkyňa. Ja rozumiem tomu, že chcete protiváhu 

tomuto právnemu názoru, ktorý je vlastne, v tej odpovedi, som doručil. Ale v skutočnosti si treba 

povedať pravdu. Je to politické rozhodnutie. Čiže princíp, aj zloženie komisie na ochranu verejného 

záujmu je tak stavaný, že je to zástupca každej politickej strany. Čiže, nehovorme tu teraz, že 

potrebujeme právnika. Jedného, druhého, tretieho. Veď vieme, že každý čo právnik, to názor. Takže, 

samozrejme ja budem ústretový. Mne tiež ide o to, aby sa vec prešetrila. Všetko bolo tak ako má byť. 

Aby tu nedošlo k nejakým, zbytočne nejakým, vytváraniu nejakých a prekrúcaniu a používaniu to 

potom v politickom boji konkrétnym človekom. Takže určite, keď treba, dajme aj troch právnikov. 

Keď si myslíte, že na to mestská časť má, nemám s tým problém. Je to vaše, a len a len vaše 

rozhodnutie. Takže ďakujem. Hlási sa ešte niekto? Takže otváram diskusiu. Nech sa páči pán 

Djordjevič, procedurálny.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálny): Ďakujem pekne pán starosta. Čiže, ako je dobrým 

zvykom, ak nás navštívi poslanec mestského zastupiteľstva, ešte je k tomu pán, ktorý na tejto stene 

visí, čiže bývalý starosta pán Grega a chcel by sa vyjadriť k tomuto bodu, alebo k tejto problematike, 

tak by som dal procedurálny návrh hlasovať o tom, aby mu bolo slovo udelené. A samozrejme občan 

mestskej časti Košice-Staré Mesto, obyvateľ s vlastniacou nehnuteľnosťou.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme pánovi poslancovi Djordjevičovi, vlastniaci polovicu 

nehnuteľnosti. Hlasujme o tomto jeho procedurálnom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 5:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 2 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Takže pokračujeme v diskusii. Pán poslanec Konečný, nech sa páči. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Keď ja určím, ako predsedajúci. Pán poslanec, treba si prečítať 

rokovací poriadok. Nech sa páči, pán poslanec Konečný.   

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja som chcel povedať k tejto veci. Samozrejme, som aj 

s Ľubkou neraz telefonoval, alebo nejakým spôsobom sa pýtal. Musím povedať, že za ten mesiac 

a pol od tohto podnetu, ktorý sme riešili na májovom zastupiteľstve, tak som mal stretnutie s pánom 

kontrolórom, aby som sa podrobne dozvedel nejakým spôsobom, čo sa stalo. Mal som stretnutie 

s profesorom ústavného práva na UPJŠ, aby mi dal právny výklad, právny názor, čo sa stalo, alebo 

nejakým spôsobom ako by to malo ísť ďalej, alebo k čomu presne došlo. A skutočne, sám som si 

študoval ten ústavný zákon po večeroch. Naozaj som netušil, že budem takto obohatený o takéto 

právne analýzy a o takéto právne názory a podobne. Ale čo ma na tom zaujalo, a to mi povedal aj ten 

profesor ústavného práva, že na nás. Komisia je jedna vec, ale zastupiteľstvo je druhá vec. Teda ja 

som sa ocitol v pozícii pomaly policajného vyšetrovateľa, ktorý si to má naštudovať, zistiť, má zaujať 

k tomu nejaké stanovisko, ale nielen to. Skĺbilo sa to v tomto, že mám byť zároveň v septembri aj 

sudca, ktorý vynesie rozsudok nad pánom starostom, alebo nad týmto celým prípadom. Čiže v nás, 

v zastupiteľstve, nie sú oddelené tieto dve základné zložky moci, ako je policajný vyšetrovateľ 

a súdna moc. A ja mám vyšetrovať po večeroch, a nie som právnik, a neviem to. A zároveň mám 

vyniesť rozsudok v septembri, v decembri, alebo kedy. A musím povedať, že sa necítim 

kvalifikovaný na to, aby som ja vynášal takýto rozsudok nad niekým. Naozaj, akože pozerám, že ten 

ústavný zákon má do tohto, do tejto pozície, nejakým spôsobom tlačí. Čiže je to nová skúsenosť. Nie 

som právnik a ako sme sa tu dozvedeli. Naozaj, taký právny názor, taký právny názor. Len som 

k tomu toľko povedať, že skutočne je to ťažká situácia a vôbec som netušil, že do niečoho takého... 

A ten, kto ten ústavný zákon pripravoval takto, že jednému, alebo teda zastupiteľstvu navalí na chrbát 

aj policajný vyšetrovateľ, aj sudca, tak to podľa mňa trochu nepremyslel. Toto má byť jasne oddelené. 

Možno ešte otázočka na Ľubku. Ak sa môžeš k tomu vyjadriť, alebo nejakým spôsobom. Či komisia 

nejakým spôsobom vyhodnotila, vaša, ešte tá pôvodná, či odpoveď pána starostu, alebo stanovisko 

pána starostu, ako ste sa k tomu vy postavili? Stačí nám, nestačí nám. Nesúhlasíme s ním, chceme ho 

doplniť. Alebo ste k tomu ani nezaujali stanovisko a čakáte na novú komisiu?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Budem naozaj teraz tentokrát neosobný a budem sa snažiť priznať aj 

vlastné pochybenia od začiatku tohto konania, vážení. Samozrejme, že ako ja, tak aj pán starosta, 

ktorý ako zhodnotil v médiách, ktoré mu ide o krk, sme možno trochu viac energie vložili. A keby 

sme sa bavili od začiatku vecne a hlavne on, pri prvom zastupiteľstve, keby sa vyjadroval, podnikal 

som, nepodnikal. Jemu musel právnik, naozaj neviem z čoho ho platil. Dúfam, že to nebola tá faktúra, 

ktorá bola vystavená na mestskú plaváreň za 4 000. Ale idem naspäť k téme, lebo vidím, že už vidím, 

že mi ide slovo odobrať. Právnik mu vypracoval elaborát, a až vtedy mal pán starosta ramená vlastne 

poslať list. List prišiel pred dvoma dňami, čiže naozaj nie je priestor na dôslednú a dôkladnú právnu 

analýzu. Ale bavme sa tu tak, že... Ja som podal podnet. Mal som ho spísaný v telefóne, pardón, 

v počítači niekoľko mesiacov. Ako Boh je dnes nado mnou, nikdy by som ho nepodal, a nebudem 

teraz konkrétny, lebo naozaj nechcem, aby mi pán starosta odoberal slovo a nechcem do tohto 

zastupiteľstva beztak vnášať ešte väčšie emócie. Nikdy tento podnet by podaný nebol, keby mi nebolo 

zasiahnuté do práva na slobodné bývanie, na súkromie a na slobodu. Hej? Koho bude zaujímať, 

viacerí už viete o čo ide. Bolo mi zasiahnuté do súkromia a keby som to chcel tak hecovať, tak 

samozrejme prehrajte si zastupiteľstvo spred roka, kedy som tu bol označovaný za tyrana žien. 

A následne sa diali veci, ktoré nechcem naozaj teraz v priamom prenose rozvádzať. Keby nedošlo 

k takémuto vážnemu zásahu do súkromia, tento podnet by podaný nebol a pána starostu by som si 

„podal“ v ďalších voľbách vo férovom súboji. Došlo tu k podaniu a postupoval som lege artis, čiže 
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v zmysle zákona. Namiesto toho, aby on sa vecne vyjadroval, začal tu rozoberať internetovú šikanu, 

lustrácie, eštebáctvo. Hovoril o tom, že ja som prvý podnet nedal. A aj dnes sa viem každému do očí 

pozrieť. A vážení televízni diváci a občania mesta Košice, opakujem, že ja prisahám na všetko, čo mi 

je sväté, že s prvým podnetom. A kľudne sa opýtajte pána Rokytku, ktorý články písal a pani 

Blaškovičovej, ktorá spracovala prvý podnet. Ja s prvým podnetom som spoločné nič nemal. Čiže 

keby sme sa takto, ako ja hovorím dnes, kľudne a bez emócií bavili, my sme už vôbec mohli byť 

v tejto veci niekde úplne inde a nemuselo byť toľko emócií. A ja priznávam, že som sa do tej špinavej 

hry nechal vtrhnúť a mám rovnaký taký istý podiel ako pán starosta, že tu ide o osobné veci teraz. 

Čiže vráťme sa naspäť do odbornej roviny. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže dovoľte, aby som sa vrátil do odbornej roviny. Vlastne aj 

v tom vyjadrení je vyjadrenie k porušeniu článku 5 ods. 2 zákona č. 357/2004 Z. z. A tam sa jasne 

hovorí. Vzhľadom na vyššie citovanú právnu úpravu a skutkový stav je zrejmé, že ako verejný 

funkcionár som nevykonával žiadnu funkciu, zamestnanie, ani činnosť, ktoré by bolo nezlučiteľné 

s funkciou verejného funkcionára podľa Ústavy Slovenskej republiky. Zároveň som neporušil ani 

zákaz podnikania ustanovený v článku 5 ods. 2 zákona č. 357/2004. Účelom článku 5 zákona 357  je 

akcentovanie verejného záujmu na riadnom výkone verejnej funkcie prostredníctvom úpravy 

obmedzení spočívajúceho v zákaze výkonu funkcie nezlučiteľnej s výkonom funkcie verejného 

funkcionára. Ústavný zákon upravuje zákaz výkonu funkcie nezlučiteľnej s výkonom funkcie 

verejného funkcionára v článku 5 ústavného zákona. Zároveň však explicitne upravuje zákonné 

výnimky, v prípade ktorých sa stanovené obmedzenia niektorých funkcií, zamestnaní a činností 

nebudú aplikovať v článku 5 ods. 4. Medzi takéto zákonné výnimky patrí v zmysle článku 5 ods. 6 

druhej vety ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. v znení účinnom od 1.1.2020 aj výslovné vylúčenie 

aplikácie zákazu podnikania ustanoveného v článku 5 odsek 2 zákona č. 357 na starostov obcí. Zákaz 

podľa odseku 2 sa nevzťahuje na starostov obcí. Ešte raz citujem zákon. Okrem toho poukazujem na 

to, že v rozhodujúcom období som žiadnu podnikateľskú činnosť ako živnostník nevykonával 

a z dôvodu vyhlásenia konkurzu na môj majetok v konkurznom konaní. Je tu konkrétny spis. Ako 

bolo bližšie analyzované v článku 2 tohto vyjadrenia, právnym následnom vyhlásenia konkurzu je 

zákonný prechod všetkých oprávnení na nakladanie s majetkom prevádzkovania podniku 

a vykonanie právnych úkonov, týkajúcich sa prevádzkovania podniku, na správcu konkurznej 

podstaty. Z vyššie uvedeného je zrejmé, že porušenie článku 5 odsek 2 ústavného zákona č. 357/2004 

Z. z. som sa nedopustil. Čo sa týka tohto vyjadrenia, ktoré je na niekoľko strán, nie je pán Djordjevič 

pravdou, že ste to dostal deň – dva dozadu. Myslím, že to išlo z úradu v pondelok alebo v utorok. 

Komisia na ochranu verejného záujmu má to už minimálne dva alebo tri týždne. Takže všetky 

zákonné a informatívne podmienky, ktoré mi zákon ukladal, boli splnené, o čom svedčí. Samozrejme, 

je to na inej pôde. Opäť sa vrátim ku kraju a k mestu, kde dnes zasadala komisia na ochranu verejného 

záujmu, kde jednoznačne potvrdila túto teóriu mojej obhajoby a navrhla mestskému zastupiteľstvu 

a následne krajskému zamietnuť tento podnet. Pokračujeme, pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Pán starosta, len veľmi v rýchlosti, keď vy tu v závere svojho 

vyjadrenia hovoríte o tom, že sa tu uplatňuje princíp nejakého znásobovania konaní a vy tu sám teraz 

pletiete aj mesto, aj Košický samosprávny kraj. Si, vážený pane, uvedomte, že sú to tri samostatné 

konania. Nie sú identické, ale sú písané každý osve. Teraz len v krátkosti sa vyjadrím, pre krátkosť 

času, že vy ste neposkytol žiaden dôkaz kto podal odhlášku. Vy len spomínate, že má niekto váš 

konkurz a budem rád, ak mi ukážete, že či je tam podpis správkyne alebo váš na odhláške na 

živnostenský register. Čiže ako vy tvrdíte, alebo ako si myslím ja. V stanovisku sa uvádza, že po ujatí 

mandátu ste bol, teda podľa najlepšieho vedomia a svedomia ste uviedol všetky údaje o majetkových 

pomeroch. No a ja vám v tomto momente poviem, že podľa najlepšieho vedomia a svedomia ste 

zatajili dlhy, ktoré sa preukázali v státisícoch eur. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Už nie v miliónoch? Už len v státisícoch, pán poslanec? Ďakujem. Tak 

som rád, že z miliónov už sme sa dostali na státisíce. Dobre. Nabudúce sa ešte dozviem, že som 

nejaký aj ja tyran žien, alebo čo. Čo ste povedal? Lúzer? (pozn.: diskusia mimo záznam). V pluse? 

No však, bodaj vy by ste bol v takom. No, nech sa páči, pán zástupca Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem za slovo. Viete čo? Páni a dámy, ťažko je mi sa vyjadriť. 

Poviem len pravdu, že nám to odoberá všetkým neuveriteľnú energiu. Jediný, kto na tomto celom 

prípade získa, sú právnické kancelárie a právnici, ktorí budú zastupovať jednu alebo druhú stranu. 

Myslím si, že občania v tejto mestskej časti nič týmto celým nezískajú. Vráťme sa k práci, na ktorú 

nás ľudia zvolili a bavme sa ako túto mestskú časť posúvať dopredu. Chcem vás poprosiť. Lebo je to 

vojna dvoch, kde možno vyhrá tretí. Treba si to uvedomiť. Všetci, ktorí sú aktéri tohto konania. 

A hovorím to ako slobodný občan a ako poslanec. Čiže vás chcem poprosiť. Ukončme to čo najskôr 

a venujme sa práci, lebo mám indície od všetkých poslancov, že im to neuveriteľne odoberá energiu. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ozaj ďakujem pánovi zástupcovi. Takže poďme 

ozaj v tomto konštruktívnom duchu. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Chcem sa poďakovať aj pánovi zástupcovi, lebo v podstate to 

isté chcem aj ja povedať, len nesúhlasím Andy s tým, že s tou právnou pomocou, lebo. Hej? Raz 

zaplatíme toho právnika a máme jasné stanovisko, podľa ktorého môžeme potom pokračovať a všetci 

vieme, však sme tu poslanci, na aké veci sa tu vedia niekedy nájsť peniaze a ako narýchlo, atď. Takže 

toto by som nechal. Ale chcel by som poprosiť aj pána poslanca Djordjeviča, aj pána starostu. Ja 

chápem, že je trošku do volieb, už sa nám zvolebnieva, ako sa vraví, už to začína. A tento konflikt je 

medzi vami a je osobný. Asi ste si jeden s druhým nesadli, ja to chápem. Ale prosím vás, skúste to 

brať profesionálne, asertívne, aby sme nenaťahovali zastupiteľstvo. Sme na treťom bode, vonku je 35 

stupňov a je ešte len 17.00 hod. Hodinu a pol nám trvalo sa dostať sem. A vlastne každý bod, či 

mestská polícia, alebo niečo, stále skončíme u toho jedného, že či niekto klamal, či nie, atď. Už 

prosím vás, poďme ďalej a poďme naozaj robiť a pracovať. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Prijímam túto hodenú rukavicu. To neznamená, že nebudem 

kritický sa vyjadrovať k skutočnostiam, ktoré budem vedieť aj dokázať. A dávam takýto seriózny 

návrh. A minimálne do odvolania, čiže čo sa týka všetkých bodov, aby sme neboli osobní, aby sme 

si tu nenadávali do tyranov žien. Ja naozaj nebudem hodnotiť, že kto koľkokrát je rozvedený, ale 

faktom je, že ja so svojou partnerkou v súčasnosti žijem. Čiže naozaj, nebuďme osobní. Nedávajme 

si rany pod pás. Lebo tak, ako povedal kolega Ďurica, môže z toho vyťažiť niekto tretí, kto si ešte 

menej zaslúži byť starostom, ako my dvaja. A poďme sa naozaj baviť nielen v tejto veci, ale celkovo 

o dodržiavaní zákona o obecnom zriadení, o činnosti. A keď bude treba pochváliť túto mestskú časť, 

tak sa bude aj chváliť z mojej strany. A keď bude treba hľadať chyby a kritizovať nejaké veci a postup 

úradu a samozrejme postup starostu, tak ich budem kritizovať. A hovorím tu teraz pred všetkými 

čestne, že všetko budem opierať o hmatateľné a rukolapné dôkazy. A ďakujem pánovi kolegovi, že 

ma k tomu vyzval.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem pánovi poslancovi. Rovnako sa pridávam a môžem len vrelo 

doporučiť. Ja som so svojím životom spokojný, mám šťastnú partnerku, mám šťastný život. A verím 

tomu, že raz sa stretneme pri pive a trošku bude skóre. A to vážne neprajem ti, pán poslanec. Ale 

život je už raz taký. Ja už som starší, takže budeme potom bilancovať. Všetko dobré. Pán poslanec 
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Konečný. Procedurálny pán Kočiš. (pozn.: diskusia mimo záznam) Takže musíte stisnúť tlačidlo ZA. 

Nech sa páči. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ (procedurálne): Dávam teda procedurálny návrh ukončiť diskusiu a brať na 

vedomie uznesenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím. Potom, samozrejme dostanú priestor ešte 

prihlásení. Hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 6:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže dobehnú už len prihlásení poslanci a poslankyne. Nech sa páči. 

Nasleduje pán poslanec Kočiš. (pozn.: diskusia mimo záznam) On ruší. (pozn.: diskusia mimo 

záznam)  No, nech sa páči. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem za slovo. Vzdávam sa slova. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem. Chcel som nadviazať na Andyho, aj na Paliho, že skutočne 

prešla hodina a pol od začiatku zastupiteľstva a my sme sa nepohli a neurobili sme nič, čím by sme 

niekomu pomohli, ľuďom pomohli, niečo v časti vyriešili, niečo zlepšili, niečo zveľadili, konkrétnej 

osoby pomohli, alebo niečo. Toto je skutočne taký zmar času a naozaj ako celkove tohto, že to je 

neuveriteľné. Ďalšia vec, ku ktorej sa ešte chcem vyjadriť, to je ten, spomínal to aj Andy. Tie 

peniažky. Keď sme počúvali, že 5 000 EUR na právnu radu a na právnu pomoc, ktoré boli predtým, 

tak toto je jedna totálna katastrofa. Lebo akože táto mestská časť, aby takto vyhadzovala peniaze, to 

je neuveriteľné. Mal som s tým už vtedy problém. Bavili sme sa s Ľubkou, že to je absolútne nemožné 

takáto ponuka. Tá ponuka je omnoho lacnejšia teraz. A skutočne, už viem nejakým spôsobom ako tu 

riešime nejaké dotácie a podobne. Keď ja žobrem 200, 300 EUR na streetball, aby sme urobili nejaké 

podujatie, alebo aby sme niečo urobili a podobne. A tu vyhodíme takúto sumu. To s týmto sa neviem 

stotožniť vôbec. To by sme mali pomôcť niekomu radšej ako toto. Ale viem si predstaviť. Keby ja 

som bol na tej pozícii Ľubky, že som predseda tej komisie a som v takých sračkách, že nie som 

právnik a neviem ten právny názor, neviem sa vyjadriť. A skutočne, akože som nešťastný a zúfalý, 

tak z tej empatie chápem, že to nie je možné bez toho právneho názoru nejakým spôsobom sa pohnúť 

a podobne. Mám veľký problém s tými sumami, s tými peniazmi, že mestská časť má vyhadzovať na 

toto. Ale tak isto by som, ako predseda tej komisie, sa nevedel pohnúť ďalej. Nie som právnik, bol 

by som naozaj akože medzi dvoma mlynskými kameňmi. Mám sa nejako vyjadriť, mám sa nejako 

rozhodnúť. Ja chápem, že ten právny názor potrebujem mať, aj keď bude x právnych názorov oproti 

sebe a podobne. Ale naozaj, akože toto míňanie a celá táto záležitosť, míňanie času a míňanie peňazí 

nie je absolútne pre ľudí. A odvraciame sa od toho, prečo tu sme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pán poslanec. Súhlasím s vaším názorom. Ale však my sa 

s pánom poslancom Djordjevičom tak máme radi, že čo by robili novinári bez nás. Takže minimálne 

pre nich to má celé zmysel, pre tu prítomných novinárov. Takže pozdravujeme. Pán poslanec Kočiš 

nasleduje. Takže už nie. Takže poprosím zrušiť. Nasleduje pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň prajem. Ďakujem pekne. Ja by som len toľko chcela 

povedať, že naozaj podľa zákona č. 357/2004 zákon nezakazuje podnikať starostom obce. Čiže túto 

časť pán starosta neporušil, aj keby podnikal. Otázka teraz znie tak, že keď živnosť bežala v tom čase, 

bola kvázi aktívna, že či podľa zákona o majetkovom priznaní bolo túto živnosť treba priznať alebo 
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nie? Keďže ešte sa to komplikuje s tým, že v tom čase bol vyhlásený konkurz na majetok fyzickej 

osoby. A toto sú naozaj, táto otázka je postavená pre právnika, pretože ani jeden z nás nie je takej 

veci znalý, aby sa vedel k tomu konkrétne vyjadriť a správne vyjadriť. A keď príde na september 

a máme sa my všetci postaviť a za niečo hlasovať, no musíme mať nejakú oporu v zákone a vo 

vyjadrení odborníka. Takže ja len toľko som chcela povedať, že naozaj treba nám tu nejakú odbornú 

pomoc v tomto smere, čo sa týka nášho pohľadu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja odpoviem kolegyni. Aspoň mi to skráti 

prejav, lebo aj to tam bolo. Takže pýtala sa, že či podnikal. Tu jej predkladám originál z výpisu 

živnostenského registra, kde je explicitne uvedené, že podnikateľský subjekt ukončil podnikateľskú 

činnosť vo všetkých predmetoch podnikania uvedených na dokladoch o živnostenskom oprávnení ku 

dňu 14.11.2019. Keď chce kolegyňa vedieť, že kto za starostu podal, tak nech podá samozrejme zákon 

o slobodnom prístupe k informáciám. Možno sa dozvie, kto podal. A na jej námietku, resp. 

potvrdenie starostovho vyjadrenia mám vyjadrenie ja, lebo ja som v noci googlil juridikáty a ja viem 

sám dávať právne stanoviská. Čiže v zmysle ústavného zákona starosta poukazuje na výnimky, 

v prípade ktorých sa obmedzenia nebudú aplikovať na starostov. Predkladá nám novelu zákona 

účinnú od 1.1.2020, no všetkým nám je známe, že podnikal ešte pred nadobudnutím novely ústavného 

zákona a takéto podsúvanie informácií považujem za nekorektné zo strany starostu. Zároveň sa 

domnievam, 10 sekúnd, že starostom citované znenie ústavného článku, ústavy, článku 5 ústavného 

zákona je mylné, pretože znenie zákona, nič také nevyplýva zo znenia. A viem si predstaviť, žeby 

bola výnimka mohla existovať pri vedeckej, pedagogickej, alebo obdobnej činnosti. No nie pri 

činnosti starosta – podnikateľ. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Rád som vás rozosmial. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej, celkom milé. No, nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja by som pani kolegyni, Ing. Faťolovej. Áno, 

tak isto ten návrh na služby externého právnika je tam aj z jedného dôvodu. Pán starosta, v závere 

vášho vysvetlenia je jeden odstavček, kde píšete o tom, že ste len trošku. Ak ste porušili, tak len 

trošku ste porušili. Takže ja sa chcem spýtať. Existuje niečo také, že trošku tehotný? Nie. Alebo 

tehotný, alebo netehotný. Takže alebo trošku, alebo vôbec. Tak nech to rozlúskne nejaký právnik. 

Nech nezostanete trošku tehotný. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Trošku áno. Dobre. Tak pani poslankyňa Blaškovičová, tak na to vám 

poviem trošku takú históriu. Ústavný súd rozhodoval v podobných záležitostiach, dva krát Igor 

Matovič, raz ani neviem kto. Dva z troch senátov rozhodli tak, a jeden tak. To znamená, to je to vaše 

trošku. Takže to nie je môj nápad. Toto sú rozhodnutia ústavného súdu. Tak trošku tehotný. Takže na 

to toľko ja vám odpoviem. Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Využijem svoj čas efektívne a už som sa vyjadril aj k tej počestnosti 

prvého priznania, kde boli zatajené dlhy. Ale poďme ďalej. Samotnú existenciu podnikateľského 

oprávnenia starosta nepopiera. Práve naopak. Iba uvádza, pardón, že nepodnikal, ani nemohol, 

nakoľko všetky povinnosti prešli na správcu konkurznej podstaty v zmysle zákona. Uvedené tvrdenie 

nepovažujem za relevantné. Najdôležitejšou je skutočnosť, že oprávnenie na podnikanie mal a toto 

mal minimálne uviesť do oznámenia. Obdobne by sme mohli poukázať na príklady z praxe pri zrušení 
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BSM za trvania manželstva atď., keď obaja manželia získali oprávnenie a jeden z nich potom vycúva. 

Hej? Čiže tieto, ten pamflet je to len jeden názor, je to zavádzajúce. A preto potrebujeme aj názor 

objektívny a nie účelovo vytvorená právna analýza, za ktorú niekto dostane zaplatené. Ešte by som 

bol zvedavý, z akých peňazí. Tvrdenie, že správca konkurznej podstaty zo zákona koná za úpadcu 

starostu Ing. Petrovčika ako fyzickú osobu je pravda len vo vzťahu k prebiehajúcemu konkurzu a na 

neho naviazané záležitosti. To však nie je prípad podania oznámenia so všetkými a pravdivými 

okolnosťami. Oznámenie za starostu nepodáva správca konkurznej podstaty, ale starosta sám. To, že 

ide o verejne dostupné zdroje, je irelevantné, nakoľko je povinnosťou funkcionára tieto skutočnosti 

uviesť. Starosta rovnako poukazuje, že dňom 14.11. došlo k ukončeniu živnostenského podnikania 

u osoby. Je na mieste, aby starosta preukázal kto túto žiadosť podal, ak deklaruje, že za neho koná 

správca. Nakoľko v čase výkonu funkcie starostu, starosta mal živnostenské oprávnenie, je 

nepodstatné, že živnosť reálne vykonával, ale že živnosť reálne existovala. A neurobil žiadne kroky 

k tomu, aby ju ukončil. Starosta prejavuje svoje obavy, že prípadné rozhodnutie by bolo arbitrárne, 

formálne a svojvoľné. Mám však za to, že konanie sa začalo. Toto prebieha a jeho výsledkom bude 

forma istého rozhodnutia, ktoré zohľadní všetky skutočnosti zistené v konaní a toto rozhodnutie bude 

náležite odôvodnené tak, aby sa nenaplnili obavy pána starostu. Teda bude to rozhodnutie v súlade 

so zákonom. Tieto doterajšie obavy mám tak za predčasné. Úplným záverom starosta žiada konanie 

zastaviť ako neprípustnú kumuláciu konaní s poukazom na staré rímske zásady. Je dôležité starostovi 

pripomenúť, že zastáva viacero funkcií a existuje podozrenie, že pri každej osobitne sa dopustil 

porušenia zákona a preto je v kompetencii jednotlivých komisií vysporiadať sa s týmto podnetom. 

Samozrejme aj v kompetencii jednotlivých zastupiteľstiev. Zjednodušene povedané, čo funkcia, to 

prípustné konanie. Nakoľko nás pán starosta zahrnul odbornými termínmi, mám za to, že tieto by mal 

vedieť aj vysvetliť, čo nimi vlastne chcel naznačiť. Ale nebudem ho teraz skúšať z latinčiny. Ale 

úplným záverom však vyjadrím nesúhlas so zastavením konania z dôvodu paralelného priebehu 

viacerých konaní popri sebe. Rozhodne nie je na mieste uplatniť prekážku litispendencie. Čo znamená 

litispendencia, starosta ako znalý latinských pojmov istotne vie. Takže ďakujem, že ste ma vypočuli. 

Takže čo právny názor, to iný. A možno, ako povedal pán starosta, jedného dňa sa stretneme na 

ústavnom súde. Čiže dnes nie je vôbec dôvod nič riešiť. V septembri sa k tomu vrátime.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Presne tak. Súhlasím, pán poslanec. Ďakujem veľmi pekne. Ja sa teším na 

ústavný súd. Teraz v podstate ste sám priznal. Pred chvíľou ste hovoril, že ste neskoro dostal, nestihol 

ste naštudovať a tu zrazu máte trojstranový elaborát od nejakého právnika k môjmu vyjadreniu. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Sám. Dobre. Sľúbili sme, že nebudeme osobní, takže poprosím, kto 

má viac v hlave, si nechajme na potom. Ak sa nikto nehlási, dávam priestor pánovi Gregovi. Bol 

procedurálny návrh, nech sa páči. 

 

p. Grega, poslanec MZ: Tak ďakujem, že som dostal slovo, že ma privítal pán starosta ako poslanca 

mestského za Staré Mesto. Aj keď som mu to už asi zopárkrát hovoril, čo by mala byť podľa mňa 

samozrejmosť, ale vidíte ako to vyzerá potom. Treba presadzovať a hlasovať za Staré Mesto. Nechcel 

som byť osobný, ale som si tak spomenul, keď niekedy sme mali jubilantov a sedeli tam niektorí 

poslanci a akí boli ukrivdení, že ich nikto neprivítal. Ale nie o tom som chcel. Je mi veľmi fajn, že tu 

nie som už, pretože to. No, kde sa to uberá? Tak nechcel by som byť pri tom, ani súčasťou toho. Ale 

myslím si, že... No, kto sa smeje naposledy, ten sa smeje najlepšie. Viete, dodržiavať zákony, 

nariadenia, pravidlá, to by malo byť samozrejmosť. Hej? A je mi tak trocha smutno, keď to tu 

počúvam. A hlavne, keď sa robí. Proste je to smiešne, však niečo sa porušilo, urobilo. Na a čo. 

Hahaha. Náhodou, keď niekto na to upozorní, tak ten je zlý, lebo je to človek, ktorý nevie zniesť 

prehru. No tak o mne to nemôžete povedať, lebo ja som naozaj rád, že tam nesedím. Fakt. A chcel by 

som povedať, že tie nariadenia a tieto veci je samozrejmosť. Aj ja, keď som sa stal starostom, tiež 

som mal firmu, som podnikal. A to som skončil v zisku a mne dlžia ešte doteraz asi, ja neviem, 

nejakých 30 000 EUR, ale nie o to ide. Ale tiež som musel prerušiť, alebo sa odhlásiť, tak ako x 
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starostov na Slovensku. Veď to je proste povinnosť. A aj keby som to neurobil a keby som 

nepodnikal, tak tam je tá úloha, že to musíte urobiť. Hej? A že nesmiete. To, že nepodnikáte, to je 

jedna vec. Ale vtedy to tak bolo, toto je až nové. Čiže je úloha, bolo ju treba urobiť. Netreba sa na to 

vyhovárať. Treba chlapsky sa k tomu postaviť a treba za to brať zodpovednosť. A chcel by som 

poprosiť aj poslancov, aj pri iných hlasovaniach, keď to tu je, ktorí sa tu možno dostali vďaka mne, 

ale aj tí, ktorí podporujú súčasného starostu, aby si uvedomili, že áno, podporujte, ale podporujte 

dobré veci. Trošku si niekedy treba viac otvoriť oči, lebo to sa bude niesť potom stále s vami. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Ďakujem veľmi pekne. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Prosím 

návrh na uznesenie.   

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Ďakujem pekne, pán starosta. Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

A. berie na vedomie Informatívnu správu o činnosti Komisie miestneho zastupiteľstva na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v predloženom znení.  

B. splnomocňuje starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto na uzatvorenie zmluvy o poskytovaní 

právnych služieb s poskytovateľom, ktorého vyberie Komisia na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov v súlade s príslušnými právnymi predpismi za účelom 

právnej pomoci vo veci posúdenia konfliktu záujmov starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 7:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dovoľte, aby sme prešli k bodu č. 4.   

 

- - - 

 

Bod č. 4 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 06.05.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, máte to. Snažil som sa čo 

najstručnejšie zhrnúť ten môj program. Vošlo nám to na dve A4. Nebudem to tu teraz detailne 

rozpisovať, ale myslím si, že veľmi dobre vypovedá tento materiál, že v podstate ako sa na tomto 

úrade pracuje, ako intenzívne sa venujeme jednotlivým problémom. A o tom hovorí aj samozrejme 

jednotliví občania a ich spokojnosť v uliciach, s ktorými sa stretávame. Myslím si, že toľko z mojej 

strany. Otváram diskusiu. Tak nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. Poprosím, aby sme neboli 

osobní. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tak, tak. Poprosím, aby som. Takto. Nebudem osobný, ale dám vám na 

výber, lebo budem mať dva vstupy. Za to dobré, čo tam je, ste sa pochválil sám, resp. vaše PR 

oddelenie. A teraz vám dám na výber, ktorou kauzou mám začať. Či to bude Hokejová jar na 

Kuzmánke, alebo zhromaždením v Malej Prahe. Povedzte, kde mám začať?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Viete čo? Nechajte si to do médií. Novinári vám poďakujú. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Pokračujem vo svojom. Dobre, ďakujem, nebudem sa oberať o čas. Dal 

som vám možnosť. Takže poďme k hokejovej jari. Máme tuná zastupiteľstvo, máme tuná komisiu 
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športovú, kultúrnu atď. A jednoducho, vážení, taká vec sa stala, že jedného dňa prídem a pozriem sa 

na tie flashboardy a skoro ma z auta vystrelo, že je tu nejaká Hokejová jar na Kuzmánke, kde sa 

prezentuje súkromný podnik a kde je akcia pod záštitou starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto. 

Čiže, začal som trochu byť investigatívny, ale nie eštebácky, ale v zmysle svojho mandátu a bránil 

som dobré meno mestskej časti. Neviem ako pán starosta sa bude vyjadrovať, ale dúfam, že ma bude 

počuť. A začal som zisťovať, čo sa tam vlastne dialo. Tak vážení, 17. mája požiadala mestská časť 

Košice-Staré Mesto mestskú zeleň o bezplatné zaujatie verejného priestranstva za účelom 

usporiadania športovo-kultúrnej akcie Hokejová jar na Kuzmánke pred obchodným centrom TIP TOP 

na vyznačenej časti parcely v obci Huštáky. Akcie každý deň od 21.05. do 06.06. v popoludňajších 

a večerných hodinách v rámci aktuálne platných hygienických opatrení. Zázračne bola 20.05. prijatá 

táto žiadosť na mestskej zeleni a mestská zeleň ešte 20.05. dáva stanovisko, ktoré preberá pán 

Kovács, čiže zamestnanec mestskej časti a odporúča mestskej časti a žiada mestskú časť na podujatie 

použiť okolitú spevnenú plochu, do zelene zasiahnuť len v minimálnej možnej miere. Počas a po 

ukončení akcie zabezpečiť čistotu, neskladovať žiaden materiál na trávnikoch. V čase trvania podujatí 

za bezpečnosť zodpovedá jeho organizátor. Prípadné zistené škody resp. nezabezpečenie vyčistenia 

plochy ste povinný uhradiť. Nesúhlasí zeleň s prejazdom akýchkoľvek vozidiel cez trávnatú plochu. 

Ak dôjde k poškodeniu zelene, tak ste povinní túto skutočnosť nahlásiť na email. Vážení, čo sa stalo? 

Žiadna športovo-kultúrna akcia tam nebola. Až zázračne prišiel Deň detí a tam boli niekoľko 

stokilové vitríny na trávniku. Deťúrence výlučne v trávniku. Ináč, krásna akcia. Bola tam aj moja 

dcérka. Priznávam to. Určite aj na fotografiách. Dokonca aj manželka mi, partnerka mi poslala. Boli 

spokojní. Ale jednoducho... Ej, ako dobre, že mi nemá kto odobrať slovo. Takže budem hovoriť ďalej. 

Jednoducho, čo sa stalo? Neboli absolútne dodržané odporúčania mestskej zelene. Ešte počkajte, pán 

prednosta, aspoň dotiahneme tému. Neboli odporúčania dodržané a tým pádom vlastne mestský 

podnik, ktorý spravuje zeleň, dostal pľuvanec do tváre od mestskej časti. Pľuvanec do tváre dostali 

aj ostatní podnikatelia tejto mestskej časti, ktorí neboli zvýhodnení takýmto záberom verejnej zelene 

a priestoru. Lebo, čo tam bolo v skutočnosti? Bola tam jedna obrovská. Čo? Jedna obrovská letná 

záhrada. A ďalší podnikateľ, ktorý sa zaoberá v TIP TOP zmrzlinou, bol tak isto znevýhodnený, lebo 

nedali sme zarobiť jemu, ale inému. Čiže je to. Čiže toto tu hraničí, ja neviem, podľa môjho názoru, 

že to môže hraničiť aj so zneužívaním právomoci verejného funkcionára, klientelizmom a korupciou. 

Ale viete čo? Pán starosta, povedali sme, že nebudeme osobní. Tu ja hovorím fakty. Ste uprednostnil 

podnikateľa, aby neplatil za letnú záhradu. (pozn.: diskusia mimo záznam) Pán starosta, prosím vás, 

keď si nechceme nadávať do korupcie a do úpadcovstva, vráťme sa k téme. Prosím. Nebuďte osobný. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No, tak poprosím, aby ste nebol osobný.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja nie som osobný. Vysvetlite vaše konanie. Ste nezdvorilo išiel vedľa. 

Vysvetlite vaše konanie, čo ste tam vlastne vystrojil vy, bez vedomia poslaneckého zboru a akú akciu 

ste urobil pod záštitou mestskej časti bez vedomia komisie. A vážení, ešte najpodstatnejší fakt a pána 

Konečného to bude zaujímať, že dneska mi prišla odpoveď na „dvestojednástku“, že peniaze na 

Hokejovú jar na Kuzmányho boli použité z balíka komisie, vážený pán Konečný. Čiže boli v rozpore 

s uznesením, kedy sme schvaľovali v rozpočte, kedy sme urobili uznesenie, ktoré explicitne 

vymenováva podujatia, ktoré môžeme usporiadať. Čiže opäť konanie contra legem, čiže protiprávne. 

Takže tu sa bavme takto. Prečo ste porušil uznesenie? Kto vám dal mandát na to, aby ste použil 

peniaze komisie? A ešte teraz sa pýtam verejne. Ktorý členovia komisie o tejto akcii vedeli? Toto ma 

zaujíma. A opäť, nebuďme osobní. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážený pán poslanec contra legem. Keď sa bavíme cotra legem, chcem 

vás upozorniť, že žiadne financie, ako sa tu snažíte navodiť a zase manipulovať ostatných kolegov 

poslancov, neboli. Chcem upozorniť na to. Darmo tu mávate nejakým papierom. Ja som jediný 
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starosta, ktorý tu za posledné roky, čo som funkčné obdobie, získal pre túto mestskú časť formou 

sponzorských zmlúv, ktoré sú oficiálne prístupné x tisíc eur. A na to treba upozorniť aj tu prítomného 

predchádzajúceho pána starostu. Ja som v živote nevidel v histórii takéto oficiálne sponzorské 

zmluvy na takúto sumu. Čiže keď raz, ja ako starosta – štatutár, dokážem zohnať pre túto mestskú 

časť navyše x tisíc eur, dovoľte, s prepáčením, aby som si pár sto eur z toho rozhodol, po súhlase 

partnera, ktorý dal tento sponzoring, na čo budú použité. Pretože ja som bol opäť ten a som sústavne 

ten, aj teraz budem trvať na tom, aby sa kultúrna komisia schádzala častejšie. Pretože COVID 

opatrenia sa uvoľnili pár dní, alebo tri – štyri dni pred samotným MDD. Tak by som to chcel vidieť, 

či by ste sa tu za dve hodiny dokázali zísť a na druhý deň dokázali vyprodukovať to, čo sme my na 

úrade vďaka mojim zamestnancom, našim všetkým na úrade, dokázali zorganizovať. Takže vás 

poprosím. Niekedy, vážne, čo sa týka tej politizácie a politikárčenia a ísť do osobných konfliktov. 

Veď vážne, je to úplne smiešne, veď tam bola účastná vaša partnerka s vaším dieťaťom. A nebudem 

sa už vyjadrovať, aké letáky ste tam predtým rozhadzoval pred tým TIP TOP. Veď je to úbohé, pán 

poslanec. Však poďme spolu robiť pre mestskú časť. Prečo sústavne potrebujete politizovať, bojovať. 

Však voľby sú za rok a dva mesiace, však vydržte. Vydržte, prosím vás. Poďme sa tešiť, že deti boli 

spokojné. Akcia bola úspešná. No, ja neviem. Akože, skúste mi dať obdobný prípad mestskej časti, 

alebo mesta, alebo obce na Slovensku, kde za takýto malý peniaz dostali takúto hodnotu deti na MDD. 

Verejne vás vyzývam k tomu, pán poslanec. Lebo nielen politikárčiť, mudrovať, kritizovať. 

A dokážete ešte byť, natoľko mať v sebe, že tam v podstate máte účastnú svoju rodinu. Tak akože to 

je nonsens. Akože, tak buď s niečím nesúhlasím, a tam nejdem, alebo s tým súhlasím a pochválim to. 

Prečo potrebujete sústavne rýpať a rýpať do niečoho. A už tu dávať rezultát. Tak o chvíľu už môžeme 

vám dávať talár, keď ste tu už taký sudca. No, nech sa páči, pán zástupca Ďurica s faktickou. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ (faktická): Prepáčte. Len by som chcel pána poslanca Konečného 

ospravedlniť. Prišlo mu nevoľno. Takže asi sa ospravedlní a bude musieť odísť. Chcel som to za neho 

povedať. Neviem, či je schopný momentálne hovoreného prejavu. (pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Keď je všetko v poriadku, pán poslanec Konečný, poprosím 

prípadne, aby ti pomohli niekde, kde je chladnejšie, prípadne klimatizovaná nejaká miestnosť, aby 

ste sa odobrali so zástupcom úradu. A my budeme pokračovať. Pán poslanec Konečný, keď chcete 

sa vyjadriť, nech sa páči. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Len ospravedlňujem sa, prišlo mi nevoľno, takže som bol dole. Prišiel 

som len do debaty, kde som videl, že kolega Djordjevič ma vyzýva k vyjadreniu a nevediac k čomu. 

Len som potom akože započul. Hej? Čiže len preto, že akože tak si na mňa poukazoval, akože ako 

keby som s tým niečo mal. Alebo nevedel som akože konkrétne o čo ide, že Kolega Konečný, 

Konečný. Tak ako... (pozn.: diskusia mimo záznam) Tak, to tak akože tebe vadí, tak to tak všeobecne 

sme si to odhlasovali, že nielen mne. Tak akože proste tie akcie si schvaľujeme. Tak jak mne neprejde 

nejaká, len tá, ktorú si... Dajme tomu, že by som chcel niečo športové, ale musím vás o tom 

oboznámiť. Tak, tak fungujeme. Tak nie tam všeobecne, že mne, ale tak sme to nastavili.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Takže, samozrejme, že keď je niekde spomenutá moja rodina, 

tak, keď moja dcéra má trvalý pobyt na Tatranskej ulici č. 1, tak je logické, že využije podujatie, ktoré 

sa jej páči. A či by tam bola účastná alebo nebola, by nemalo vplyv na to, že či by bola akcia zrušená, 

alebo nie. Teraz sa tu bavíme o tom, že či akcia bola zákonné zvolaná a či zákonne boli použité 

prostriedky. Keby sme šli do detailov, tak ani objednávku na toto vystúpenie som tam nevidel, ani na 

stránke mestskej časti. Čiže, minimálne netransparentne obstaraní účinkujúci. Ale keďže opäť ste ma 

vyzval, že treba pochváliť, tak mám spätnú väzbu, že podujatie bolo krásne. Ale vy tu krútite hlavou. 
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Ale vy tu robíte doslova tie vaše petrovčikoviny, keď to môžem takto slušne nazvať. Hej? A naozaj. 

Presne to je to, že vy si zmyslíte, že vy niekomu urobíte letnú terasu, aby nemusel platiť mestu. Ja 

neviem, či ste tam mal konzumné zadarmo, či nemal, ale to už viete vy. To nebudem vás z toho 

podozrievať. A urobíte to, že tam si zmyslíte záštitu starostu. A keď hovoríte o tom sponzoringu, tak 

mi povedzte, že kto vám dal na tie mikulášske balíčky sponzorské? Dodnes ste mi neodpovedal. 

Dodnes. Čo ste rozdával v škôlkach nálepku Starosta najkrajšej mestskej časti. A chodíte s prosíkom 

za podnikateľmi, ktorým to vadí a ktorí vám naschvál dávajú, aby sa vás zbavili. A máte pravdu, toto 

nerobil ani jeden starosta. Nechodil žobrať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Vydýchame sa, ukľudníme, pán poslanec Djordjevič. (pozn.: 

diskusia mimo záznam) Pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem za slovo. Po prvé. Za mnou sediaci bývalý starosta 

priniesol 1 100 000 korún. Takže, keď sa bavíme o sponzoringu, tiež má svoje zásluhy. A po druhé. 

Naozaj. Ako, chcela by som sa opýtať. Pán starosta, chápem, že sa uvoľnili opatrenia zo dňa na deň. 

Ale dobre. Tá komisia nemusí naozaj sa nahnať zo dňa na deň. To vôbec nie je jednoduché. Ale 

myslím si, že také, že napísať email, máme takúto možnosť a chcem to takto urobiť. Máte niečo proti 

tomu? Chcem na to použiť toľko a toľko peňazí, z takého a takého balíka. Súhlasíte? Minimálne 

takýto súhlas. Ja neverím, že niekto z nás by napísal, že nie. Tak ako včera sme dostali email od 

kolegu, tak sme sa k nemu vyjadrili. Potom sme pochopili, že OK, teraz sa to nedá. Ale nešlo o žiadne 

zamietavé stanovisko. Nikto z nás by takúto akciu nezamietol. A to, keď vy poviete, že som doniesol 

sponzorské a má právo. Jasné, chápem. Ale teraz ako cez čo prešlo to sponzorské? Do akého balíka 

bolo zaradené? Ja to nevidím na tom, Michal, je mi to ľúto. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Z balíka. Uvedené služby budú hradené z danej položky, čiže z kultúry. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: No, ale do kultúry hádam tých 500 EUR príde od toho sponzora. 

To by bolo v poriadku. A potom tých 500 EUR, ktoré prišli do balíka, nech sa páči, samozrejme sú 

použité. Tak je to v poriadku. Ďakujem 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Poprosím pána prednostu, aby zaevidoval tento podnet 

a do budúcna, aby sme sa vyhli týmto problémom, že niečo tu zorganizujeme zo dňa na deň z úrovne 

úradu a v podstate z úradu ide o tom informácia až na ten druhý deň, o hotovej akcii. Čiže pani 

poslankyňa a páni poslanci si želajú vedieť, hoci aj deň predtým. Lebo my tu dokážeme aj za dva dni 

takúto akciu, akú sme zorganizovali, urobiť. Takže poprosím pána prednostu, aby do budúcna, vážne, 

išli takéto, aspoň oznamovací mail, keď pre krátkosť času sa komisia nevie zísť. Ale myslím si. Tak, 

či tak, dôležitý je výsledok. Občana nezaujímajú tieto prekáračky. (pozn.: diskusia mimo záznam) 

Takže poprosím pána poslanca Djordjeviča, aby sa ukľudnil. Rozdýchame sa. (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Takže poprosím vás, pán poslanec Djordjevič, ukľudníme sa. Máme vysoké teploty. No, 

nech sa páči, pani poslankyňa Faťolová.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Blaškovičová mi hovorila z úst, čo 

som vlastne chcela ja povedať, že aj ja sa s tým zhodujem, že treba nám dať vedieť. Aspoň oznamom, 

alebo nejakou informáciou, že čo plánujete, aby sme boli o tom informovaní a nebolo to tak ako blesk 

z jasného neba. Lebo tie akcie sa nerobia, naozaj takéto veľké, zo dňa na deň. A nie som členom ani 

kultúrnej komisie, ani športovej. Ale dala by som vám návrh, aby ste sa naozaj asi častejšie schádzali. 

Teraz sa trošku uvoľnili opatrenia. Možnože dočasu, že to nebude dlho trvať. A keď sa budú nejaké 

akcie, zvolajte sa, alebo emailami si napíšte aspoň vy, čo ste členovia komisie, keď už nie my všetci, 

ako poslanecký zbor. Dobre? Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Oznamujem vás, že keďže pán poslanec Konečný je 

neprítomný, tak za overovateľa miesto pána Konečného navrhujem pána poslanca Gacíka. Takže 

pokračujeme. Pán poslanec Priester s faktickou. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja len sa budem chcieť ospravedlniť, vážení 

páni poslanci a poslankyne, vážený pán starosta, aj všetci, čo nás sledujete. Mal som hovor z práce 

a budem musieť odísť, lebo máme akútny príjem. Takže ďakujem vám veľmi pekne a prajem ešte 

pekný zvyšok dňa.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujeme. Takže pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Takto. Ešte využijem tie sekundy, že keď ja pôjdem, tak potom myslíte 

aj na mňa, že už v pondelok potom budem naspäť 10., 11. júla, lebo vyzerá to na odpískané dneska. 

Ale pozor. Vyjadrím sa teraz ešte k tomu, čo tu bolo spomínané, že z balíka, nie balíka, vážení. Nie 

z balíka, nie balíka. Keď my sa uznesieme na uznesení, že peniaze majú byť používané len na tie 

akcie... Kolegyne, poprosím, lebo ťažko sa takto hovorí. Keď majú byť explicitná, táto, táto, táto 

akcia, tak nebude starosta si zmýšľať používať balík. Nech použije starostovský repre fond, nech 

hľadá peniaze inde. Ale z balíka komisie, vážení, sme sa jasne dohodli, že nebudú žiadne akcie. To 

znamená, že tu bolo porušené uznesenie a dám na najbližšom zastupiteľstve kontrolórovi 

skontrolovať vykonateľnosť týchto uznesení. Dobre. A teraz, poďme k tej Malej Prahe. Z neba jasna, 

vážení, ale aj tuším, že tam bývajú dvaja poslanci, ktorí by nemuseli hlasovať stratu mandátu. Ale to 

je moja možno domnienka. Z čista jasna sa stretlo, bolo zvolané zhromaždenie v Malej Prahe. Prišiel 

som trošku neskôr, nakoľko som skočil o 17.00 hod. Pán starosta bol už vo svojom prejave. Ale 

zachytil som tú podstatnú časť, kde to, čo som začal počúvať, začalo slovami. Na rozdiel od môjho 

predchodcu som vám tu neprišiel sľubovať pred voľbami, ale prišiel som tu dať riešenia. Čiže... Však 

on ani pred voľbami nevedel, kde je ten dvor. Ale prišiel a povedal, že prišiel dávať riešenia. Čiže na 

pozemku, ktorý vlastnia železnice, vážení, pán starosta povedal, že tam urobí, že by tam bolo vhodné 

premiestniť kontajnery. Povedal, že by tam boli vhodné dažďové záhrady, že tam vybudujeme ako 

mestská časť komunikáciu s odvodnením. A čo je najhoršie, vážení, pán starosta prišiel a povedal, že 

občania, ktorí ste tu, príďte na zastupiteľstvo, tlačte na tých poslancov, aby vám dali viac peňazí. 

Napríklad tí poslanci, nepovedal zlí. Ale tí zlí poslanci schválili peniaze na sobášku, kde nie sú ani 

sobáše staromešťanov. Čo pani Blaškovičová a pán Grega vedia veľmi dobre, koľko staromešťanov 

sa tu zosobáši. A bolo povedané, že peniaze, ktoré sme dali na sobášku, by bolo vhodné dať do toho 

dvora. Ale že to poslanci. Čiže vy tlačte na svojich poslancov. Čiže my všetci sme sa tam tvárili, 

a škoda, že tu nie je pán Konečný, ale je tam pani Faťolová. Bola tam aj pani Galdunová, aj pán 

Ďurica. Sme len pozerali, že vlastne my sme do niečoho. Čiže ja neviem, kto dal starostovi mandát 

sľubovať ľuďom. A neviem, kto dal starostovi mandát na to, aby upozorňoval na platné uznesenie, 

ktoré má on dbať na to, aby bolo do konca roka vykonateľné. Žeby prebehla rekonštrukcia sobášnej 

sály.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, pán poslanec Djordjevič, za podnetný diskusný príspevok. 

K tomu určite nie. Ešte že máme, lebo my si samozrejme nahrávame tie zhromaždenia, aby ste vedel, 

pán poslanec. Takže bude to celkom zaujímavé si to vypočuť. (pozn.: diskusia mimo záznam) Úrad 

môže nahrávať, len vy nemôžete nahrávať. (pozn.: diskusia mimo záznam) Dobre. Uzatváram 

diskusiu. Nech sa páči, návrhová komisia.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od 

XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

06.05.2021, v predloženom znení.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 8:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať ďalším bodom č. 5.   

 

- - - 

 

Bod č. 5 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XV. a XVI. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konali dňa 06.05.2021 a 03.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán kontrolór. Otváram diskusiu. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Vlastne od tých posledných dvoch zastupiteľstiev, ktoré sme mali, 

jedno riadne, jedno mimoriadne, tam neboli žiadne uznesenia, kde by bolo treba kontrolovať plnenie 

týchto uznesení. Takže tak je to aj uvedené v návrhu uznesenia.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu, poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu uznesenia. Nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XV. a XVI. 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konali dňa 

06.05.2021 a dňa 06.03.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 9:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 6.   

 

- - - 

 

Bod č. 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo 

dňa 06.05.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán kontrolór. Otváram diskusiu. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ:  Takže vlastne v rámci tej kontrolnej činnosti, tak jednak som robil 

stanovisko, ktoré už bolo dneska spomínané. Jednak som robil na základe podnetu, resp. žiadosti pána 

starostu kontrolu procesov jednak komisie a jednak prerokovania bodu č. 17.1. Závery sú uvedené 

v týchto správach. Chcem ešte len jednu vec povedať, že treba si uvedomiť, že ešte dneska je tu veľmi 

dôležitý bod, a to je zrušenie Mestskej krytej plavárne. Keď to nestihneme dnes, tak tým pádom ju 

nezrušíme ku koncu 6. mesiaca.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nikto sa nehlási? Takže uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú komisiu.  
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p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti 

Košice-Staré Mesto za obdobie od XV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-

Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 06.05.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 10:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje bod č. 7. 

  

- - - 

 

Bod č. 7 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na 

obdobie II. polroka 2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu a dávam slovo pánovi kontrolórovi. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Ďakujem za slovo. Takže je tam návrhu plánu kontrolnej činnosti, 

ktorý ja navrhujem, ale predpokladám, že za toto obdobie ďalšieho polroka tam pribudne viacero 

ďalších nejakých, či už stanovísk, alebo kontrol. Takže to je len taký základ, to je naše trhovisko, 

škôlka materská, samozrejme kontrola plnenia rozpočtu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto A. schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré 

Mesto na obdobie II.  polroka 2021. 

B. poveruje 

hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto vykonaním kontrol v zmysle schváleného 

plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 11:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bod č. 8.   

 

- - - 

 

Bod č. 8 

Záverečný účet mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, v rámci diskusie dávam slovo pani Ing. Benčöovej. 

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia ekonomického: Dobrý deň. Ja len tak v stručnosti. Materiál vám bol 

predložený. V uvedenom materiáli je v podstate uvedené, na základe, kedy bol schválený rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto. Tento rozpočet bol zostavený ako prebytkový, ako vyrovnaný. 
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Bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový, kapitálový ako schodkový. Hospodárenie mestskej 

časti Košice-Staré Mesto sa riadilo podľa schváleného rozpočtu za rok 2020. Tento rozpočet bol 

menený 5 krát. Celkový rozpočet po úpravách je v príjmoch a výdavkoch 5 663 633 EUR. 

Výsledkom hospodárenia je prebytok vo výške 6 989,10 EUR, ktorý navrhujeme na tvorbu 

rezervného fondu. V hodnotiacej správe sú podrobne klasifikované jednotlivé výdaje podľa 

jednotlivých programov a podprogramov. Na finančnej komisii odzneli jednotlivé otázky, tak 

neviem, či chcete. Tak jedine, že teraz máte na mňa nejaké otázky k vysvetleniu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ak sa nikto nehlási v rámci diskusie, tak uzatváram diskusiu a návrhová 

komisia môže prečítať.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto 

A.  berie na vedomie 

1. Stanovisko hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto k Záverečnému účtu mestskej 

časti Košice-Staré Mesto za rok 2020. 

2. Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky za rok 2020. 

B.  schvaľuje 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Košice-Staré Mesto za rok 2020 bez výhrad. 

2. Celoročné hospodárenie rozpočtových organizácií Materská škola Hrnčiarska, Materská škola 

Jarná, Materská škola Park Angelinum, Materská škola Rumanova, Materská škola Tatranská 23,  

Materská škola Zádielska, Mestská krytá plaváreň za rok 2020 bez výhrad. 

3. Celoročné hospodárenie príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera za rok 2020 bez 

výhrad. 

C. schvaľuje 

usporiadanie prebytku hospodárenia mestskej časti Košice-Staré Mesto vo výške 6 989,10 €  

nasledovne: Do rezervného fondu sa pridelí 6 989,10 €. 

Ešte  prosím pána starostu, nech mi neberie slovo. Teraz som si uvedomil, že všetky uznesenia, 

v ktorých nebude zmena, stačí čítať, že miestne zastupiteľstvo schvaľuje návrh podľa predloženého 

znenia alebo podľa predloženého návrhu. Čiže teraz som to odcitoval, ale môžeme to takto 

zefektívniť. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte 

 

Hlasovanie č. 12:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať bodom č. 9.  

 

- - - 

 

Bod č. 9 

Správa o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto k 31.03.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram rovno diskusiu a nech sa páči pani Ing. Benčöová. 

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia ekonomického: Takže tak isto vám bol predložený materiál 

Informácia o hospodárení a zmenách rozpočtu k 31.03. Mestská časť Košice-Staré Mesto v I. kvartáli 

hospodárila zo začiatku v provizóriu. Schválený rozpočet bol uznesením č. 172 zo dňa 08.03.2021. 

V priebehu 1. štvrťroka neboli vykonané žiadne úpravy rozpočtu. Finančné plnenie programového 

rozpočtu, bežný rozpočet, ktorý sa skladá z bežných príjmov a bežných výdavkov, je plnenie bežných 
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príjmov na 27 %, plnenie bežných výdavkov na 22,9 %. Tvorba a plnenie je v priložených tabuľkách 

materiálu. Kapitálový rozpočet pozostáva z kapitálových príjmov a z kapitálových výdavkov, kde 

čerpanie a plnenie je nulové. Plnenie kapitálových výdavkov bude v I. polroku 2021. Finančné 

operácie. V príjmových finančných operáciách máme plnenie 57,5 % a vo výdavkových finančných 

operáciách 11,24 %. Otázky?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak, ak sa nikto nehlási. Ináč, ja veľmi zaujímavé, že takýmto dôležitým 

bodom, absolútne nikoho nezaujímajú. A v podstate 3 hodiny sme sa venovali takýmto 

nepodstatným. Ale dobre. Verím, že diváci sledujú a vidia. Poprosím pani Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Pán starosta, nechcela som reagovať, ale máme tu plnenie rozpočtu 

ku koncu mesiaca marec. Schvaľovali sme rozpočet kedy? 10. alebo 8. marca. Myslím, že 8. Aké 

plnenie za prvé tri mesiace tam mohlo byť? Boli sme tam dva mesiace v provizóriu. Tretí mesiac bol 

po schválenom rozpočte. Ručím vám, že určite bude iná diskusia v auguste, alebo v septembri na 

zastupiteľstve.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ja som myslel predchádzajúci bod, som sa zle 

vyjadril. Čiže ten záverečný účet, myslím si, že je to dosť dôležitý bod. Ale dobre. Však tešíme sa na 

to budúce zastupiteľstvo a zodpovieme radi na všetky otázky. Nech sa páči, uzatváram diskusiu. 

Návrhová komisia.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto berie na vedomie Správu o plnení programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto k 31.03.2021 v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 13:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme prejsť k bodu č. 10.  

 

- - - 

 

Bod č. 10 

Návrh na 1. úpravu zmeny rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V dôvodovej správe je vlastne vysvetlené, sú tie dôvody, prečo sa robí 

pomerne taká mierna úprava. Je to prvá zmena rozpočtu. Máme vlastne pomaly júl 2021, a to len 

svedčí o tom, ako dobre zatiaľ je nastavený tento náš rozpočet. Pokiaľ viem, v iných mestských 

častiach už som počul, už majú aj tretiu zmenu programového rozpočtu. Takže chcem sa aj za to takto 

poďakovať, že to bolo takto dobre naformulované a schválené. Takže otváram diskusiu. Nech sa páči 

pani inžinierka. 

 

p. Benčöová, vedúca oddelenia ekonomického: Takže 1. úprava rozpočtu sa týka z dvoch častí. Prvá 

je úprava príjmov a následne výdavkov. Úprava príjmov pozostáva hlavne z grantov, ktoré boli 

poskytnuté mestskej časti a mestskej krytej plavárni. V dôvodovej správe je v podstate uvedený aj 

konkrétny účel. Druhá časť sa týka preklasifikovania výdavkov a to hlavne z toho dôvodu, že ďalším 

bodom je zrušenie rozpočtovej organizácie Mestskej krytej plavárne. A vzhľadom k tomu, že došlo 

k predĺženiu, ako by som povedala, prevádzkovania tejto rozpočtovej organizácie, tak nám vznikli 

zvýšené prevádzkové náklady. A preto tam máme v podstate preklasifikovanie z výdavkových 
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finančných operácií pri Mestskej krytej plavárni, kde boli ušetrené finančné prostriedky. Nie, takto. 

Preklasifikovanie z bežných výdavkov z programov 1.7, 5.1.2 a 6.2 vo výške 9 035 a následne 

navýšenie programu 3.1 Mestská krytá plaváreň. A druhá časť preklasifikácie sa týka ušetrených 

finančných prostriedkov vo výdavkových finančných operáciách, ktoré vznikli úsporou uhradenej 

časti záväzku, kde v podstate Slovenská sporiteľňa nám odpustila časť záväzku vo výške 6 a pol tisíc. 

Takže tieto finančné prostriedky následne by sme, navrhujeme navýšiť program 1.7 Detské ihriská 

na modernizáciu basketbalového ihriska na Kuzmányho ulici. Tieto finančné prostriedky vychádzajú 

z potreby komplexnej revitalizácie športového ihriska, na obnovu spevneného povrchu, doplnenie 

mobiliáru a obnovu oplotenia. Otázky? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tentokrát bez akejkoľvek... Veľmi, veľmi stručne. Ale chcem niečo, 

aby bolo zaznamenané. Nemám problém s tým, ale mohli sa robiť obsiahlejšie zmeny, ale nevadí. 

Vážení, pokiaľ sa naozaj neminú všetky peniaze do septembra, môžeme pracovať spoločne nejakým 

vymieňaním emailov, aj s vedením mestskej časti. A môžeme niečo podobné zrobiť, ako sme zrobili 

pri samotnom rozpočte. Tu absolútne nemám problém s tým, že sa urobí ihrisko na Kuzmányho 

sídlisku, keď dobre čítam, lebo v tomto súhlasím s pánom starostom, že nemá význam krája salámu 

na diely, ale je dobré urobiť jednu salámu v tomto roku a v ďalšom roku inú spevnenú plochu. 

Absolútne súhlasím. Čiže ja by som ešte takto na kameru povedal, že žiadna sobáška, samozrejme, 

presúvať sa nebude. Čiže verejne apelujem na úrad, aby dokončil klimatizáciu sobášnej siene. Aby 

sa tam dali aj v takomto, ako Česi hovoria, vedre robiť sobáše dôstojne, aby sme sa nepotili. A ďalší 

rok, dúfam, že sa nám podarí aj v tejto miestnosti urobiť klimatizáciu funkčnú, aby sme naozaj mohli 

rokovať ako ľudia a v zime nebyť v kabátoch. Či v jednej, alebo v druhej miestnosti a v lete potiť sa. 

Myslím, že to je v záujme nás všetkých. Trochu oponujem, ako pán starosta povedal, že nie sú tam 

sobáše staromešťanov. Do istej miery sú. Jedna tretina, lebo Sever a Ťahanovce sú rovnako veľké. 

Nepočítam Džungľu, Ťahanovce-obec a Kavečany, ktoré patria do Košice I. Čiže, keď Malú Prahu, 

na ďalší rok bude veľa peňazí z daní za rozvoj. Je to katastrálne územie Malá Praha, čiže katastrálne 

územie Letná. Čiže v zmysle zákona sa tam prostriedky môžu presunúť. Aj keď ja razím pravidlo, 

žeby mali ísť do lokality, v ktorej budú vyzbierané. Ale som ochotný sa baviť o tom, lebo týmto 

ľuďom 20 rokov bolo len sľubované. Hej? Ale nebudeme rozoberať, či len Grega, či aj Süli, či aj my 

dvaja ako bývalí poslanci máme v tom podiel viny. Zbytočne sa obviňovať. Pozeráme dopredu. A čo 

ešte chcem, aby sme tu povedali v podstate na kameru je to, aby sa úrad zaoberal a finančné oddelenie 

a pán prednosta, a pán starosta a pán zástupca, aby dbali na to, aby sme nedopadli tak, že financie, 

ktoré nám budú chýbať kvôli VZN, kde znížili poplatok, resp. zachovali pre materské školy, a tam to 

môže byť rádovo v tisícoch eur. A preplatenie permanentiek, ktoré môže byť podľa odhadov od 40 

do 60 000 EUR, tu vám verejne sľubujem, že žiaden úver ja nepodporím. Čiže hľadajte toho roku 

peniaze, vážení a nemiňte všetko v lete, lebo ja vám žiaden úver neschválim. Nikdy v živote. Nie. 

My máme 200 000 EUR zisk z plavárne a na permanentky len toto. Pán starosta, nemusíme to dnes 

vyriešiť. Ja som len upozornil verejne, čo sa nahrá, že aby ste toho roku všetci počítali s tým, že ľudia 

čakajú preplatenie permanentiek. Hej? Vidím, že sa strhla diskusia, ktorú som ani nechcel, ale ja 

vážení som nikoho ani neurazil, ani neosočil. Ja len hovorím, že počítajte s permanentkami 

a príspevkom do škôlok. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková, faktická. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): No, faktická na predrečníka. Nielen s tým, že nie sú 

sobáše len staromešťanov, tak sobáše sú spoplatnené. Táto mestská časť má príjem zo sobášov. Na 

to, pán poslanec, by si nemal zabudnúť. Takže zaslúži si tá sobáška tú klimatizáciu, takú akú má mať. 

Toľko som chcela povedať.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Mne je len veľmi ľúto, že sa to nepodarilo vyriešiť 

ozaj. Koľko ste tu pani poslankyňa, 20 rokov? 29? Je mi to ľúto, že ozaj my tu hasíme v podstate, aj 

s pánom Djordjevičom sa zhodneme, že tu sa robí toľko a už sa urobilo a ešte sa urobí. A sa tu hasia 

investičné dlhy a veci, ktoré sa tu ozaj takmer tri volebné obdobia zanedbávali. Pokiaľ viem, pani 

poslankyňa, vy ste boli jeden čas zástupkyňa starostu. Tak akože niekedy vážne taká kamarátska rada, 

niekedy radšej si kusnúť do jazyka by som doporučoval. Ďakujem. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Pán starosta, ak by som bola zostala ešte jedno funkčné obdobie, 

tak aj Malá Praha by bola urobená. Bolo by dobré si pozrieť niektoré veci a určite by ste si hryzli vy 

do jazyka.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. My máme dosť vecí, ktoré teraz bohužiaľ, musím povedať, vy ste 

tomu velila. Projekty, rekonštrukcie škôlok, ktoré sme museli kompletne dávať prerábať. Nehnevajte 

sa, vážne. Akože, nechajme to. Volič sa rozhodne, či vám dá ďalšie 4 roky a už tu budete 30 rokov 

a budeme ďalej niečo sľubovať. Alebo ozaj ideme my a takto. Nielen budeme sľubovať, ale ozaj 

napríklad aj Malú Prahu, aj sobášku, všetko urobíme konečne. To, čo sa tu nerobilo za x rokov. Takže 

nech sa páči, pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Vážení kolegovia, minulý týždeň sme sa niektorí poslanci, kolegovia, 

ktorí sú tiež z môjho obvodu, teda, nie sú prítomní, sa zúčastnili stretnutia s občanmi Malá Praha 1. 

Videli sme aj priamo na mieste, v akom stave dezolátnom je cesta príjazdová vo vnútri tohto dvora. 

Keď je sucho, je tam brutálny prach, keď prší, je totálne blato. Nevedia sa tam tí ľudia normálne 

hýbať. Ja by som vás veľmi pekne chcela poprosiť, aby... Mám v podstate jeden návrh, aby sme 

presunuli čiastku 3 000 EUR priamo z podprogramu 1.5 Občianske a spoločenské obrady Kapitálové 

výdavky, Realizácia stavieb a ich zhodnotenia – rekonštrukcia vzduchotechniky Sobášna sála – 3 000 

EUR na podprogram 1.6 Komunikácie, Kapitálové výdavky – revitalizácia statickej dopravy Malá 

Praha 1. Ide o to, aby sa urobila projektová dokumentácia, aby sme boli pripravení a mohli hneď 

začiatkom budúceho roka s realizáciou teda začať. Pretože, ak zase budeme niečo odsúvať, tak 

dostaneme sa na začiatok ďalšieho roka, čo niektorým poslancom tu aj vyhovuje a tým pádom by 

bolo ťažko aj realizovať niektoré veci. (pozn.: diskusia mimo záznam) Jasné, chcete aby sa... Takže 

mám pozmeňujúci návrh a bola by som rada, ak by ste tento návrh podporili, aby sa teda tá čiastka 

3 000 EUR presunula. Jednak aj kvôli tomu, že ešte stále, pokiaľ teda mám informácie, nie je 

ukončený energetický audit ohľadom sobášnej sály. A tak isto, mohol by sa teda prípadne k tomu 

vyjadriť aj pán Kovács. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem za návrh. Nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Hej, potom by som naozaj rád. Ale viete čo? Pani poslankyňa, 

presne o tom je mandát poslanca. Keď padne dobrý návrh a hocičo si môžeme myslieť o tej osobe, 

o jej súkromí, o jej charakterových vlastnostiach, morálnych a akýchkoľvek, pozeráme sa na vec 

očami poslanca. A ja v tejto chvíli vidím samozrejme pozitívum. Neviete možno s kolegami, lebo ja, 

keď som robil zmeny v rozpočte, som mal 8 až 9 poslancov predrokovaných. Vám, žiaľ, maily 

nechodili, lebo som vedel, že vy jednoznačne máte na sebe isté, nie že politické, ale dajme tomu 

politické tričko. Nič v zlom. Nechcel som jednoducho, aby informácie boli vynášané protistrane, 

ktorá by robila kroky k tomu, aby sa tieto veci nepodarili. Myslím, že to je úplne korektné. Čiže, áno. 

Kto by hlasoval teraz PROTI, tak by hlasoval proti občanom. Prosím 20 sekúnd. Čiže treba hlasovať 

ZA, lebo vy tu nežiadate 100 000, vy tu žiadate 3 000. Tu ešte vyzvem pána kontrolóra. Teda vyzvem, 

ak súhlasí, alebo JUDr. Rušina. To je jedno. Kto sa na to cíti. Ja myslím, že kontrolór má iné 

povinnosti. Skôr je tu právne oddelenie na právne výklady. A keď nie, tak poslanci musia rozhodnúť 
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bez právnych výkladov. Ešte 10, prosím. Vyzývam, keď je to v poriadku, že by sme investovali na 

projektovú dokumentáciu pozemku, ktorý vlastnia železnice, samozrejme stláčam zelenú. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán zástupca Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem za slovo. Ja som sa zúčastnil tak isto toho stretnutia 

s občanmi, lebo je to mne srdcu blízka lokalita. Chodil som tam do škôlky, na základnú školu. Mám 

tam veľa známych a kamarátov. Vyrastal som v tých dvoroch. No a trošku mi bolo nepríjemné, keď 

tí ľudia. My máme mandát 2 a pol roka. Hej? A tí ľudia, keď tam boli a boli zúfalí z toho, že viete 

čo? Nám tu chodíte 20 rokov všetci sľubovať. Nič ste pre nás neurobili. Vôbec nás nezaujíma, že vy 

ste poslanci a koľko za to beriete. Urobte pre nás niečo. Ja si myslím, že toto je prvý krok a je to 

najmenej, čo môžeme pre týchto ľudí urobiť. Zobrať z tej sobášky 3 000 EUR a naozaj dať na tú 

projektovú dokumentáciu, aby sa niečo aspoň začalo s tým dvorom robiť. Je tam veľa rodín. Je to 

veľký súbor, ktorým sa chválime, Malá Praha. Znie to tak veľmi honosne. Takže skúsme týmto 

ľuďom pomôcť. Uvidíme, čo to dá. Ale bez tohto prvého kroku sa nevieme pohnúť. A ja sa chcem 

pozrieť tým ľuďom do očí, že ja som pre to niečo urobil, zahlasoval som za tú projektovú 

dokumentáciu. Aby sme s pohli, lebo tá sobášna sieň. Samozrejme, aj to nás páli. Tie sobáše sú rôzne. 

Niekto tam príde len z núdze sa zosobášiť, niekto tam príde naozaj s celou rodinou, si to naozaj užije. 

Ale tu je to taká vec, ktorej naozaj treba pomôcť, ten dvor. Býva tam veľa rodín. A neviem, či to 

stihneme my. Poviem reálne. Myslím, že to ani nestihneme tam dať dokopy, ale tú projektovú 

dokumentáciu by sme stihnúť určite mohli. Takže ja za tento návrh zahlasujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Zároveň chcem pripomenúť, že v podstate mali tu byť aj 

zástupcovia dvora prítomní, ale sledujú to v online forme. Takže týmto ich pozdravujeme a verím, že 

to hlasovanie bude tak, aby boli aj oni spokojní. Takže nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Áno, keď nás sledujú, tak ja len doplním, že za mňa určite aj s čiastkou, 

keby ten pol milión prišiel do mestskej časti z dane za rozvoj, tak si viem predstaviť, že do tejto 

zanedbanej lokality by išlo aj 100 000 EUR a ja viem o čom hovorím, lebo cestná komunikácia 

s odvodnením nestojí 5 korún, ani 2. Úplne v pohode toto. Len doplním trošku kolegov. Čo sa týka 

sobášky, nezabúdajme na privítanie detí a iné obrady, ako seniori. Čiže drvivá väčšina podujatí, aj 

organizovaných mestskou časťou. Čiže vážme si ju. A tu sa zastavím, kolegyne, naozaj. A pán 

starosta bývalý. On si za tým dodnes stojí. Je to diskutabilné, ale ja tu poviem doslova prečo sa nič 

také neurobilo, aj vrátane sobášky. Lebo všetky peniaze išli do plavárne. Tento rébus sme už vyriešili. 

Ale obviňovať kolegov, že Malá Praha vyzerá tak ako vyzerá, nie je ich vina, ale vina všetkých 

poslancov. A dajme tomu, že kolegyňa bola prehlasovaná, lebo ona celých 29 rokov tvrdila, alebo 

12, alebo 15, že nechce plaváreň. Čiže ona je ten najmenej, ktorý má byť za to perzekuovaný. 

Posledných 20 sekúnd, prosím. Je uznesenie platné. A teraz, toto som povedal aj občanom, že tu 

neobviňujem starostu z nečinnosti. Lebo starosta napísal primátorovi list. Ale opäť apelujem na to, 

že kandidovali spolu za Fungujúce Košice a boli spolu na bilboardoch a za dva a pol roka nevedia 

docieliť to, aby došlo k majetku... k myšlienke. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, super. Všetci vieme, čo chcete povedať.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: K myšlienke. Neviete docieliť to... (pozn.: diskusia mimo záznam) 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Nasleduje pani poslankyňa Faťolová. (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Ukľudnite sa pán poslanec. Lebo máte už skoro dve minúty faktickú a ja s ohľadom na 

zdravie vašich kolegov, dovoľte, ako vážne, berieme čas pani poslankyni. Nech sa páči pani 

poslankyňa Faťolová, nanovo dajme čas.   
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p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Takže ja by som sa tiež chcela vyjadriť k tomuto pozmeňujúcemu 

návrhu. Zúčastnila som sa tak isto tohto stretnutia s občanmi na ich dvore. Poznám ten dvor. Videla 

som, zhodnotila som ten technický stav ako vyzerá. Ja by som sa len spýtala. Možno mala by som 

nejakú pripomienku, že prečo projektovú dokumentáciu len na revitalizáciu statickej dopravy. 

Statická doprava je parkovanie, parkoviská. Tam ten celý dvor zahŕňa aj komunikáciu, sadové úpravy. 

Potom budeme dávať ďalšiu projektovú dokumentáciu na sadové úpravy, na cestu? A takto budeme 

to dielčie ako skladať? Lebo ja by som povedala, že urobme to kompletne, nielen na parkovania. Lebo 

statická doprava to sú parkovacie miesta. Ešte budem ďalej pokračovať. Dobre? Čiže podporím tú 

dokumentáciu, len chcela by som vidieť naozaj konkrétny rozsah, čo sa myslí touto dokumentáciou. 

A ešte, kebyže, takto. Pozemok je vo vlastníctve železníc. My máme nájomnú zmluvu, však, s týmto 

pozemkom? Ešte si ju podrobne preštudujem, lebo nedostala som sa ku nej a neviem, či je vôbec 

zverejnená na stránke našej. Ale skúsim sa na ňu pozrieť. A keďže máme nájom tohto pozemku, 

predpokladám, že môžeme aj investovať na tento pozemok, ako mestská časť, verejné zdroje. Ja mám 

možno jednu pripomienku. A možno s tým aj nebudem súhlasiť. Občania nás sledujú a nesledujú nás 

nielen z tejto lokality, ale zo širšieho okolia. Keď budeme investovať verejné peniaze, verejné 

financie do dvora, ktorý následne chcú občania uzatvoriť a nesprístupniť iným občanom ako verejné 

priestranstvo, s týmto sa veľmi nestotožňujem, že tam budú investované verejné peniaze. Rozumiete? 

Potom takto môže uzavrieť lokalitu Kuzmányho ulica, ktorá si povie, že mestská časť nám tam dá 

nejaké peniaze atď. Čiže za to, že ten blok alebo ten komplex tvorí nejaký dvor, to neznamená, že je 

to súkromné. Tieto pozemky nie sú v súkromnom vlastníctve. Sú vo vlastníctve železníc a kvázi bude 

do toho investovať mestská časť verejné financie. Takže ja len toto na margo, aby sme sa pozastavili 

nad tým, lebo naozaj. Počula som už veľa pripomienok, že prečo do takého dvora, ktorý chcete potom 

zatvoriť? A tam dáte peniaze. A prečo nám neurobíte investíciu, kde ľudia, ako všetci občania, majú 

prístup? Čiže ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Najprv som sa prihlásil v tej fáze, že sa stotožňujem s pani 

Galdunovou, lebo keby sme sa bavili o nejakej projektovej dokumentácii, ktorá by bola komplexná, 

tak by sme sa nebavili o troch tisíckach. Lebo proste, však vieš dobre, však pracuješ v tej brandži, že 

ceny idú hore. Dneska už jeden právnik stojí na hodinu 300 a projektant možno 100. A školiteľ 

Facebook marketingu stojí na hodinu 70 EUR vážení. Čiže nie. V tomto dala, OK. Áno, po častiach. 

Ale pani poslankyňa, na stretnutí si povedala, že keď máme investovať do železníc na úkor iných 

mestských častí, že to nepodporíš. Ako, keby státisíce eur v tomto roku. A to súhlasím aj ja. To všetko 

musí mať hlavu a pätu. Hej? Ale projektová dokumentácia je v podstate neškodná. Hej? V tento fáze. 

Ale v budúcej fáze by som ja napríklad kritizoval, keby sme sa bavili o sume 200 000 a býva tam 100 

bytov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Galdunová, faktická. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (faktická): Pozrime sa na to očami tých ľudí, ktorí v tej lokalite žijú, 

v tej Malej Prahe 1. Ide o bezprostredné životné prostredie, v ktorom sa oni pohybujú. Tak isto, každý 

z nás niekde býva, v nejakom bytovom dome, alebo v dome, alebo v bloku. A z jednej, aj z druhej 

strany máte určité životné prostredie, ktoré tak isto nejakým spôsobom mestská časť alebo mesto sa 

snaží skultúrniť. Títo ľudia platia dane v tomto meste a myslím si, že by bolo konečne načase, aby sa 

troška aj na ich životný priestor prizeralo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Slovo má pán Oliver Kovács, nech sa páči, lebo boli tu otázky 

od pani poslankyne Faťolovej.  
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p. Kovács, vedúci oddelenia rozvoja: Ja len rýchlo zareagujem, prečo projekt statickej dopravy. Sám 

som bol prítomný na stretnutí a v podstate 90 % ľudí opakovane opakovalo, že ich najväčší problém 

je prístupová komunikácia, zvýšená prašnosť a nepohodlné parkovanie a blato resp. ten invertný 

materiál, ktorý si vláčia do bytov. To je gro problému. A preto ten prvý stupeň, prvý krok je statická 

doprava. Teda spevnené plochy na parkovanie, napojenie na chodníky a prístupová cesta. Áno, aj 

komunikácia. (pozn.: diskusia mimo záznam) Aj prístupová komunikácia. Áno, čiže toto. Preto práve 

toto. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Uzatváram diskusiu a nech sa páči návrhová komisia. 

Takže prvý pôjde návrh pani poslankyne Galdunovej. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Takže idem čítať návrh kolegyne Galdunovej, 

s ktorým sa samozrejme všetci stotožňujeme a dúfam, že podporíme, a znie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje zmenu programového rozpočtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto na rok 2021 nasledovne: 

Podprogram 1.5 Občianske a spoločenské obrady, kapitálové výdavky, 717 – realizácia stavieb a ich 

zhodnotenia, rekonštrukcia vzduchotechniky, sobášna sála, Hviezdoslavova 7  - 3 000 € 

Podprogram 1.6 Komunikácie, kapitálové výdavky, 716 Projektová dokumentácia –  

účel: revitalizácia statickej dopravy Malá Praha 1 + 3 000 € 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 14:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo prijaté. Nech sa páči, pokračujeme bodom č. 11. 7.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: A pôvodný návrh? 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Aha, pardón. Ešte pôvodný, nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje zmenu programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

v predloženom znení. Mám čítať? (pozn.: diskusia mimo záznam) V predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

  

Hlasovanie č. 15:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže pokračujem bodom č. 11. 

- - - 

 

Bod č. 11 

Mestská krytá plaváreň – zrušenie rozpočtovej organizácie 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V dôvodovej správe je všetko vysvetlené. Tak ako sme mali naplánované 

k 30.06.2021, žeby došlo k zrušeniu rozpočtovej organizácie. Takže nech sa páči, otváram diskusiu. 

Ak sa nikto nehlási. Počkáme. Prosím, aby ste sa prezentovali. Prezentujte sa, prosím. Je to dosť 

vážny bod na to, aby sme tu vedeli, či vôbec sme uznášania schopní. Takže zasunutých kariet 7, 

prezentovaných 7. Takže konštatujem, že sme uznášania schopní. (pozn.: diskusia mimo záznam) No, 

pán poslanec, nabudúce netreba zdržiavať pri 1., 2, 3. bode. Teraz akože. Takže nech sa páči, 
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uzatváram diskusiu k bodu Mestská krytá plaváreň – zrušenie rozpočtovej organizácie a dávam slovo 

návrhovej komisii.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto v súlade s § 14 ods. 3 písm. i) zákona  č.  401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov zrušuje podľa predloženého znenia rozpočtovú organizáciu Mestská krytá plaváreň. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 16:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bod č. 12.  

- - - 

 

Bod č. 12 

Informácia o ukončení pracovného pomeru riaditeľa rozpočtovej organizácie Mestská krytá 

plaváreň 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak nikto, uzatváram diskusiu. Nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje návrh na uznesenie v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 17:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bod č. 13.  

- - - 

 

Bod č. 13 

Správa o stave, vývoji a vymáhaní pohľadávok mestskej časti Košice-Staré Mesto so stavom ku 

dňu 03.06.2021 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu. Nech sa páči 

návrhová komisia.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje návrh na uznesenie v predloženom znení. Čiže toto je krátke. Berie na vedomie 

správu o stave, vývoji a vymáhaní pohľadávok mestskej časti k 03.06.2021. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 18:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 14. 

 

- - - 
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Bod č. 14 

Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi – Mesto Košice, IČO: 00691135 so sídlom Trieda 

SNP 48/A, 040 11 Košice 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Jedná sa konkrétne o pohľadávku, ako je uvedené v dôvodovej správe. 

Pohľadávka je vo výške 2 410,96 EUR. Vznikla nám, ako mestskej časti, ako úrok z omeškania za 

nezaplatenie prvej splátky z kúpnej ceny mestom Košice ako kupujúcemu v zmysle kúpnej zmluvy, 

nám mestskej časti. Bolo tam vlastne to oneskorenie takmer o mesiac s úhradou. Na základe toho bol 

úrad, alebo mestská časť bola vlastne v zmysle zákona povinná vyrubiť vlastne tento úrok 

z omeškania. Dnes vlastne je na vašom schválení, či schvaľujete odpustenie tejto pohľadávky, alebo 

budeme ju ďalej požadovať. Preto sme ako za úrad, aj ja osobne ako dal návrh, aby sme schválili 

upustenie od vymáhania tejto pohľadávky. Takže nech sa páči, otváram diskusiu. Takže boli ste 

vlastne o tom vtedy informovaní. Viete, takže verím tomu, že zodpovedne rozhodnete. Takže 

uzatváram diskusiu a nech sa páči návrhová komisia.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto v súlade s § 29 ods. 5 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Staré Mesto 

schvaľuje upustenie od vymáhania a odpis pohľadávky voči dlžníkovi - Mesto Košice, IČO: 

00691135 so  sídlom Trieda SNP 48/A, 040 11 Košice vo výške 2 410,96 EUR. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 19:  za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže schválené uznesenie bolo. Ďalším bodom je bod č. 15. 

- - - 

 

Bod č. 15 

Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi OZ Divadlo hudby, Gogoľova 18, Bratislava - 

mestská časť Petržalka, IČO: 42170567 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu.  Uzatváram diskusiu, keď sa nikto nehlási. 

Nech sa páči, návrhová komisia.  

 

p. Djordjevič, poslanec a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto v súlade s  § 29 ods. 4 písm. e) a ods. 5 Zásad hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje uznesenie v predloženom znení. Pardón, ďakujem pekne. Naozaj, už aj ja sa 

potím. Čiže tá klíma tu bude potrebná, a je to vážne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 20:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 16. 

- - - 

 

Bod č. 16 

Návrh na odpísanie pohľadávky voči dlžníkovi Boynton Group International s. r. o., IČO: 47 

179 911, Hapákova 13, 080 06 Ľubotice 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu.  Uzatváram diskusiu. Nech sa páči, návrhová komisia.  

 

p. Djordjevič, poslanec a člen návrhovej komisie: Ďakujem pekne za slovo. Teraz sme už v Petržalke, 

či už sme v Ľuboticiach? Prepáčte. Nie. Naozaj to myslím vážne. Nemám tu čísla, vážení. V poriadku, 

ďakujem pekne. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje uznesenie 

v predloženom znení. Čiže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje 

upustenie pohľadávky v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 21:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je bod č. 17. 

- - - 

 

Bod č. 17 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Nikto sa nehlási. A pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu: Dal by som taký podnet do pléna. V budúcnosti budeme sa asi o tom aj 

baviť. Včera som bol na jednom veľmi príjemnom stretnutí na Dominikánskom námestí 

s predstaviteľmi Rádu Dominikánov. Bolo to stretnutie ohľadom poskytnutia euro fondov s pomocou 

Nórska na obnovu fasády Dominikánskeho kostola. Veľmi ich trápi priestranstvo. To, čo sa tam večer 

deje. Vyjadrili sme spoločnú nádej, že keď sa tá budova ich dokončí, tak celé to priestranstvo by sa 

malo nejako dať do takého kultúrnejšieho stavu. Mestská polícia sa snaží tam nejako riešiť. Trošku 

tie diskonty nám to tam celé kazia, keďže sa tam tie individuá, ktoré si tam nakúpia svoju poživeň, 

potom zdržiavajú, špinia a robia tam neporiadok. Ale s tou vizuálnou stránkou samozrejme súvisí aj 

trh a stánky. Čiže my sme sa už bavili na úrovni úradu, pána starostu, že by sme sa mali zapodievať 

myšlienkou výmeny stánkov za nové. Hej? Čiže chcel by som, aby sme túto myšlienku potom 

spoločne podporili a čím skôr, tým lepšie sa tým zapodievali, lebo tie staré stánky. Sú tam také krásne 

nové reštaurácie, posedenia. Ale na každej tej fotke, kde vidím ten kostol, vyslovene ma iritujú tie 

hrozné plechové búdy, čo tam sú. Čiže mali by sme sa o tom baviť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujeme. Pán poslanec Kočiš. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem. Áno, súhlasím s Andym. Ja len ku... Síce, tá akcia už v podstate 

beží. Aj správa mestskej zelene už sa nejak rozhýbala, to kosenie. Predtým, za minulých čias, keď 

tak poviem, aj sa kosilo, aj sa hrabalo. Teraz sa pokosilo a 10 dní sa čaká na hrabanie. Zatiaľ všade, 

neviem Kuzmányho sídlisko všeobecne zožltlo, jak sa to pokosilo. Čiže poprosil by som. Písala 

správa mestskej zelene, že to budú už hrabať čo najskôr. Neviem ale, že kedy teda. Lebo zase v nedeľu 

prídu dažde, všetko to potom zaleje voda a začne to hniť. Čiže poprosil by som, keby toto mestská 

časť teda, na to dávala troška pozor a dohliadla na to, aby sa to už robilo ako má. Hej? Jednak je to 

problém z tohto hľadiska, potom alergici. Sa to pokosilo, prášilo sa strašne, potom išiel ten stroj, čo 

tam ako keby to mulčoval, alebo neviem na čo to bolo dobré. Hej? Ten diesel. Hej? Všetko sa tam 

rozvírilo znova, namiesto toho, aby sa to pohrabalo. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. K tomu len poviem toľko, že ktoré my máme plochy 

v správe, alebo ktoré máme kosiť my, ako mestská časť, tie sú vzorové. Tie, ktoré dopytuješ, pán 

poslanec, to je bohužiaľ správa mestskej zelene. Majú, teraz menili, myslím, dodávateľa týchto 
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služieb. Hneď to vidno aj v kvalite. Takže neviem. Niekedy neznamená, že menej je viac, lebo 

predpokladám, že sa šetrilo. Až tak sa šetrilo, že vyzerá to tak, ako to vyzerá v súčasnosti na 

Kuzmányho sídlisku. Takže z našej strany, úradu, išli už opakované prosby, podnety, žiadosti. Dostal 

si, myslím si, v kópii aj ty pán poslanec odpoveď zo správy mestskej zelene. Takže verme, že sa 

trošku polepšia. Nech sa páči pán zástupca Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Ja len tak isto chcem povedať. Zaregistroval som na 

sociálnej sieti ako niekto natočil kosca, ktorý kosí vlastne pieskovú zem. Hej? Ihrisko detské, kde už 

nebol žiaden trávnik. Len proste evidentne správa mestskej zelene má svoj kosebný plán. A či je pred 

tým 3 týždne sucho, 35 stupňov, alebo je tráva taká. Proste ten kosec ide a kosí, aj keď kosí na prach. 

Hej? Čiže, žiaľbohu, tam je to veľmi neflexibilné. A nejako celé to riadiť, že teraz je veľmi sucho, 

trošku necháme vyššiu výšku. Skôr by to malo byť na nejakom majstrovi, alebo neviem. Michal tam 

pracoval, ako to funguje. Aby niekto prišiel a povedal, no tak máme sucho, tak nekoste to na tri 

milimetre, lebo z toho bude proste pieskovisko. Ale to tam evidentne sa tam nedeje. Zase musím 

povedať aj opačnú stránku, že keď dáme nejaký podnet. Treba dať konkrétny podnet, oni prídu, 

urobia. Len ako keby im chýbali tie oči všeobecné, že čo. Bez podnetu, bez kalendára kosieb nič sa 

také nedeje. To je ten hlavný problém. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto ďalší nehlási, uzatváram diskusia v tomto bode 

a prechádzame k ďalšiemu bodu.  

- - - 

 

BOD č. 18 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ:  Takže nech sa páči, v rámci bodu Rôzne otváram diskusiu. V rámci bodu 

Rôzne, ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a prejdeme voľne k najdôležitejšiemu bodu dnešného 

miestneho zastupiteľstva č. 19 a to je Záver. 

 

- - - 

BOD č. 19 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujem vám za účasť a prajem všetkým krásne ešte vyžitie 

kultúrnych akcií najbližších dní v našej mestskej časti a následne príjemné dovolenky a užite si leto. 

Všetko dobré, pekný deň. 

 

V Košiciach 12.07.2021 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Eva Hulmečíková  Podpísala dňa: 21.07.2021 

 

    Mgr. Peter Gacík   Podpísal dňa: 16.07.2021 

 

 

Podpísal: 26.07.2021       Podpísal dňa: 30.07.2021 

PhDr. Matúš Háber       Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti 

mestskej časti Košice-Staré Mesto     Košice-Staré Mesto 


